
t 5 LİRA

15 Temmuz 2024 PAZARTESI

n AKSU Üretici Birliği ve Kent Konseyi Başkanı Turan Şahin, “Su 
kaynaklarının kuruması, bölgedeki tarımsal üretimi ciddi şekilde 
tehdit etmeye başladı.  Bu durum, ürün verimliliğini düşürerek eko-
nomik kayıplara yol açabilir. Bölgedeki su kaynaklarının korunması 
ve kurumanın önlenmesi için acilen tedbirler alınması gerekir. Su ta-
sarrufu konusunda farkındalık yaratılmasını istiyoruz” dedi.  n 4’TE 

AKSU ÇAYI 
KURUYOR

Küresel ısınmanın 
su kaynakları üze-
rindeki etkisi artarak 

sürüyor. Antalya’nın önem-
li su kaynaklarından Aksu Çayı 
da kurumaya yüz tuttu. Aksu Üretici 
Birliği ve Kent Konseyi Başkanı Turan 
Şahin, “Kuraklık sürerse tarımsal üre-
tim durma noktasına gelebilir.” dedi
                                        KÖPRÜ AYAKLARI GÖRÜNDÜ

n ÖRTÜ ALTI tarımın başkenti Antalya’da küresel ısınmanın et-
kisini artarak devam ediyor. Çiftçilerin önemli sulama kaynağı olan 
Aksu Çayı’nda da ciddi bir su kaybı yaşıyor. Akarsuyun debisindeki 
azalma sonucu köprü ayaklarındaki beton zemininin ortaya çıkması 
ise durumun vehametini gözler önüne serdi. Tarım çevreleri, çayın 
kuruması ile tarımsal üretimin durma noktasına geleceği belirtiyor. 

ACİLEN ÖNLEMLER ALINMALI 

TARIMSAL ÜRETIM 
BÜYÜK TEHLIKE 

ALTINDA

n ÖZEL bir şirket tarafından 
işletilen Bambus Plajı’nın ihale-
sinin iptal edilmesinin ardından 
burada tasarruf yetkisi, halk 
plajı yapılmak üzere Muratpaşa 
Belediyesi’ne verildi. İlçe sakin-
leri, plajın belediyeye tahsisini 
denize girerek kutladı. Başkan 
Ümit Uysal da komşuları ile 
birlikte kulaç attı. n 2’DE 

BAMBUS’TA 
BAYRAM 

                    PLAJ HALKIN OLDU

n DHMİ çalışanlarının hak aramak için baş-
lattığı "İnisiyatif Almadan Çalışma" eylemi 
nedeniyle uçuşlardaki aksamalar devam edi-
yor. CHP Antalya Milletvekili Sururi Çoraba-
tır’ın uçağı da  2 saat gecikti. Eylem yapan-
lara seslenen Çorabatır, “Kimsenin zamanını 
çalmaya hakkınız yok” dedi. n 5’TE 

ÇORABATIR, İŞÇİ
EYLEMİNİ KINADI 

SU
RU
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n ANTALYA’DA yüksek nem-
le birlikte etkili olan aşırı 
sıcaktan bunalan vatandaş-
lar ve tatilciler sahile akın 
ediyor. Kent sakinleri ak-
şamları da kumların üzerine 
yataklarını sererek sahilde 
sabahlıyorlar. n 8’DE 

SABAH PLAJ 
AKŞAM OTEL

n KONYAALTI Hurma Mahallesi'nde 
Değirmen Önü olarak anılan eski su kay-
nağında bakteri olduğu uyarısı fayda etme-
yince, kaynak alanı bahçe teliyle çevrildi. 
Bu teli kesip alana giriş için yeni bir kapı 
oluşturanlar, pet şişelere su doldurup evine 
götürmeyi sürdürüyor.  n 4’TE 

İNADINA 
BAKTERİ
Uyarıları aldırmayan ve bakteri olduğuna inanmayanlar, su kaynağını çevreleyen telin bir 
bölümünü kesip yanlarındaki getirdikleri plastik kaplara su doldurmaya devam ediyor

                    TELLERİ KESİP GİRDİLER

n AKDENİZ Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Özlenen Özkan, “Bu yılın 6 aylık 
döneminde; üniversite hastanemizde, 62 
ülkeden bin 760 yabancı hastanın teda-
visini sağlayarak 22 milyon turizm geliri 
sağladık.” dedi. n 5’TE  

SAĞLIK TURİZMİNE 
ÜNİVERSİTE KATKISI

n ATSO Başkanı Ali Bahar, turizmde 
faaliyet gösteren küçük aile işletmeleri-
nin ‘Basit Konaklama Turizm Belgesi’ 
alabilmesi için Kültür ve Turizm Bakan-
lığı’ndan ek süre verilmesinin faydalı 
olacağını söyledi. n 5’TE 

Ali Bahar’dan 
ek süre talebi
                    

n ANTALYA’da bir 
gecekonduda çıkan 
yangın, çevredeki di-
ğer evlere de sıçradı. 
Gecekonduda oturan 
Ali Karagün, 11 
yıldır yaşadığı evinin 
kundaklandığını öne 
sürdü. n 3’TE 

SABOTAJ ŞÜPHESİ

n AKSU ilçesinde yeni açılan yolun orta-
sında kalan aydınlatma direği sürücülerin 
kabusu oldu. Ölümlü bir kaza olmadan 
kaldırılması isteniyor. n 4’TE 

Kazaya davetiye

n SÜPER Lig ekiplerinden Antal-
yaspor, bonservisi Belçika’nın Stan-
dard Liege takımında bulunan Malili 
kanat oyuncusu Moussa Djenepo’yu 
satın alma opsiyonuyla kiralık olarak 
kadrosuna kattı. n 7’DE 

DJENEPO 
ANTALYA’DA 

n Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan, Sokak Hayvanları Geçici 
Bakımevi ve Rehabilitasyon Merke-
zi’ndeki patili dostların sahiplenilmesi 
konusunda tüm Antalyalıların deste-
ğini beklediklerini söyledi. n 8’DE 

SAHİPLENME ÇAĞRISI

AİLE ŞİRKETLERİ İÇİN
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Şimdiye dek dört 
mevsimi yaşamakla 
ve tarım ülkesi 

olmakla övündüğümüz 
ülkemizde artık her şey 
tepetaklak. Toprak aynı 
toprak, güneş aynı güneş, 
su da öyle. Öyleyse 
ne oldu da topraktan 
uzaklaştık? Üretmekle değil 
de tüketmekle övünür 
olduk? Gölgelerimiz 
uzarken, görüşümüz 
neden kısaldı? Köylü 
yoğurdu, yumurtayı neden 
marketten almaya başladı? 
Hamuru yoğurmaktan, 
tavuğu yemlemekten, 
ineği sağmaktan neden 
vazgeçti üretici? O kadar 
soracaklarım var ki sonu 
gelmez. Sözü daha fazla 
uzatmadan plastik çiçeklere 
geçmeli.

Pencerelerde plastik 
çiçekler parlamakta. 
Evlerin içinde masaların 
üstünde renk renk naylon 
kokan çiçekler kurulmakta. 
Bahçelere bile utanmadan 
yerleşmiş plastik çiçekler. 
Yanı başında harman 
harman açan sardunyalara 
inat naylon çiçekler dimdik 

durmakta.

Antalya, yurdun en 
verimli kentidir, bunu 
herkes bilir. Toprağa 
ayağını gömsen çimlenir 
derler. Yeter ki biraz su 
ver. İklimi de uygundur, 
toprağı da, güneşi de. 
Öyleyse nedendir bu 
naylon aşkı? Konyaaltı 

plajları boyunca kahveler 
sıralı. Ayaküstü yenen 
yiyecekler, içecekler 
sunarlar. Önlerinde 
beton, kıyılarında naylon 
çiçekler ve kısa boylu 
plastik ağaçlar parlar. 
Yaklaşırken onları bitki 
sanırsınız, yanına gelince 
sıcakta burnunuza ulaşan 
yanık naylon kokusunu 
duyarsınız.

Benim gibi çok kişi bu 
durumdan rahatsız ama 
çözümü zor. Bizlerin 
söylemesiyle çözülmüyor. 
Estetik duygular da bilinç 
işi. Hedef o iş yerlerinden 
sadece para kazanmak 
olunca, görünüşün güzelliği 
kimin aklına gelir ki? Kaldı 
ki naylon olan sadece 
çiçekler mi? Dostluklar da 
naylon kokmuyor mu? 
İlişkiler de naylonlaşmadı 
mı? Aşklara ne dersiniz? 
Neyse ki gösteriş için bile 
olsa sevgiliye hâlâ gerçek 
çiçek alınıyor. Unutulmasın 
ki naylon kırılmaz ama 
eğilir, hem de istediğin 
yöne, istediğin kadar eğilir. 
Aman haa bizi kırsalar da 
eğilmeyelim.

KAMILE YILMAZ

PLASTİK 
ÇİÇEKLER

Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün 1930’da 
Antalya’yı ilk ziyare-
tinde, “Hiç şüphesiz 

ki Antalya dünyanın en güzel 
yeridir” dediği Erenkuş mevkii-
nin hemen alt tarafında yer alıyor. 
Falez sahil bandında ‘Nitelikli 
Doğal Koruma Alanı’ statüsüne 
sahip koyda yer alan plaj, 2015’te 
kaçak inşaatlarıyla gündeme gel-
di. Doğa harikası koydaki kaçak 
yapılar, Muratpaşa Belediyesi’nin 
hazırladığı raporda tam 2 sayfa 
boyunca anlatıldı. Denizden kep-
çe ve paletli ekskavatör getirildiği 
ve falezlere beton döküldüğü 
raporda yer aldı.

KAÇAKLARLA MÜCADELE
Nisan 2016’da belediye plajda 
yıkım başlattı. Ekipler 5 saat-
lik uğraşın sonucunda ancak 2 
metrekarelik betonu sökülebildi. 
Bunun üzerine yoldan 30 metre 
aşağıda bulunan plaja vinçle iş 
makineleri indirildi. Korunması 
gereken falezlerin demir pro-
fillerle kaplandığı, kayalıklara 
duvar örüldüğü ve plajının moloz 
doldurularak genişletildiği ortaya 
çıktı. Plajdaki beton ancak 1 
haftada sökülebildi.

İHALE İPTAL OLDU
Muratpaşa Belediyesi, yıkımın 
ardından, kent hafızasının bir par-
çası olan plajı kente kazandırmak 
için Antalya Tabiat Varlıklarını 
Koruma Bölge Komisyonu’na 
onlarca kez başvuruda bulundu. 
Başvurular sonuçsuz kalırken 
Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Bakanlığı plajın işlet-
mesini Kasım 2022’de ihale etti. 
İhaleyi yıllık 1 milyon 910 bin 

lira kira bedeli karşılığı bir şirket 
alırken belediye de ihalenin iptali 
için dava açtı. Ankara 6. İdare 
Mahkemesi ihaleyi iptal etti.

BAŞKAN UYSAL’DAN 
KARARLI ADIM
Başkan Uysal, 1 Temmuz Deniz-
cilik ve Kabotaj Bayramı’nda be-
lediyenin 5 plajı için düzenlenen 
mavi bayrak töreninde Bambus 
plajının halka açılacağını söyledi. 
Muratpaşa Belediyesi alanda dü-
zenleme ve temizlik çalışmalarına 
başlarken iptal edilen ihalenin 
sahibi olan şirket alana giriş 
çıkışları engellemek için lüks 
otomobilleri, yat taşımacılığında 
kullanılan TIR’ları bölgeye yığdı. 
Engellemelere rağmen Muratpaşa 
Belediyesi, alanda çalışmaları 
tamamladı ve Bambus’da kent 
sakinleri Belediye Başkanı Ümit 
Uysal’la ilk kulacı attı.

KONSENSÜS OLUŞTU
Plaj açılışında kent sakinleri 
tarafından alkışlarla karşılanan 
Başkan Uysal, Bambus’un halka 
açılması konusunda kentte siyaset 
üstü bir konsensüs oluştuğunu 
söyledi. İdari kadroların da kent 

hafızasında yer edinen Bam-
bus’un halka açılmasına büyük 
oranda olumlu baktıklarını belir-
ten Başkan Uysal 30 yıl aranın ar-
dından Bambus’un açılmasından 
duyduğu mutluluğu paylaştı.
Belediyenin çalışmalarını engel-
lemek için plaj önündeki geçitleri 
kapatan araçların hala orada oldu-
ğuna dikkat çeken Başkan Uysal 
şöyle konuştu:
“Plajın girişinde bazı araçlar 
görüyorsunuz. Hiçbir hukuka 
dayanmadan ‘Geçmişte bir ihale 
aldım. İptal edildi ama yine de 
burası benim’ gibi yaklaşan 
çevrelerin araçları orada duruyor. 
Kamusal sahanın kullanımını 
engelleme cesareti gösteriyor. 
Sıfır hukuk, hiç bir dayanak yok 
ama bekliyorlar. Bununla ilgili 
girişimlerimiz devam ediyor. Bu 
hafta içinde somut gelişmeler 
olacaktır.”

DAHA GÜZEL OLACAK
Yıkım kalıntılarının da hızla 
temizlenmesinin ardından Bam-
bus’un daha muntazam olacağını 
söyleyen Başkan Uysal “Umu-
yorum ki şehirlerin tarihiyle 
özdeşleşmiş bu tip yerlerin ihale 

edilmemesi hususunda bakanlı-
ğımız özel bir hassasiyet göste-
rir. Umuyorum ki bakanlığımız 
burayı tekrar ihaleye çıkarmaz” 
diye konuştu. 
Kent sakinleriyle birlikte Akde-
niz’in masmavi serin sularına 
kendini bırakan Başkan Uysal 
denizden çıktığında ise “Muhte-
şem, her zamanki gibi Antalya, 
Akdeniz, pırıl pırıl. Vatanda-
şımıza hayırlı olsun güle güle 
kullansınlar” dedi.

BÜYÜK DESTEK
Denize girmeye gelen Kudret 
Feza Pala, Bambus’un halka 
açılmasının her zaman hayali 
olduğunu söyledi. Pala, “Bambus 
plajının girişinden inmek ve de-
nize girmek çok güzel bir duygu” 
dedi. Başkan Uysal’a desteğini 
de dile getiren Pala “Halkımızın 
yanında, bizim yanımızda olması 
çok güzel bir şey ve bizde halk 
olarak onu destekliyoruz” diye 
konuştu. 
8 yaşındaki Nehir Yılmaz, an-
neannesi ve annesinin önceleri 
burada denize girdiklerinden 
bahsettiklerini anlatırken plajın 
açılmasına mutlu olduğunu, hep 
merak ettiğini söyledi. 
Açılışta duygularına hakim 
olamayan Fevzi Çelik ise en 
son 1977’de Bambus’tan denize 
girdiğini söyledi. Çelik, Başkan 
Uysal’ın verdiği mücadeleyi des-
teklediğini ve çok zor koşullarda 
bu plajın açıldığını belirtti.
Plajlar daha ortada yokken Bam-
bus’ta denize girdiklerini söyle-
yen Rabia Çelik de plajın halka 
mal edilmesine çok sevindiklerini 
dile getirdi.  n BÜLTEN/
MURATPAŞA BELEDİYESİ 

BAMBUS’TA 
BAYRAM HAVASI  

Özel bir şirket tarafından işletilen Bambus Plajı’nın ihalesinin iptal edilmesinin ardından burada 
tasarruf yetkisi, halk plajı yapılmak üzere Muratpaşa Belediyesi’ne verildi. İlçe sakinleri, plajın be-

lediyeye tahsisini denize girerek kutladı. Başkan Ümit Uysal da komşuları ile birlikte kulaç attı.

Antalya Büyükşehir Belediyesi 
sorumluluğunda bulunan 17 halk 
plajıMavi Bayrakla ödüllendi-
rildi. Sarısu Halk Plaj ve Sarısu 
Kadınlar Plajı’na Mavi Bayrak-
lar çekildi. Büyükşehir plajları, 
bu yaz da pırıl pırıl denizi ve 
temiz sahiliyle ziyaretçilerini 
ağırlayacak. Türkiye’nin turizm 
başkenti Antalya, Türkiye’nin en 
çok Mavi Bayrağa sahip ili olma 
özelliğini bu yıl da korurken, 
Uluslararası Çevre Eğitim Vakfı 
tarafından Türkiye Çevre Eğitim 
Vakfı (TÜRÇEV) koordinasyo-
nunda yürütülenMavi Bayrak 
projesi kapsamında, Antalya 
Büyükşehir Belediyesi uhdesinde 
bulunan 17 halk plajı bu yıl da 
Mavi Bayrakla ödüllendirildi. 

17 HALK PLAJINDA MAVİ 
BAYRAK DALGALANIYOR 
Büyükşehir Belediyesi’nin 
Antalya’nın denizi ve kıyılarının 
korunması içingerçekleştirdiği 
çevre yatırımlarıyla aldığı Mavi 
Bayrakların dalgalandığıplajlar-
da yerli ve yabancıvatandaşlar 
pırıl pırıl denizde kulaç atıyor. 
Deniz suyunun temizliğini, 
çevre yönetimine verilen önemi, 
plajların hijyenini ve güveni-
lirliğini uluslararası anlamda 
teyit eden Mavi Bayrağı 17 ayrı 
plajında dalgalandıran Büyük-
şehir Belediyesi, tüm plajlarda 
duşlardan giyinme kabinlerine 
kadar her ihtiyaca cevap veriyor.

BÜYÜKŞEHİR İMKANLARIYLA 
KAZANILDI 
Antalya Büyükşehir Belediyesi 
ANET A.Ş tarafından işletilen 
Sarısu Halk Plajı ve Sarısu 
Kadınlar Plajı da 2024 yılı Ulus-
lararası Mavi Bayrak ödülü ve 
sertifikası almaya hak kazandı. 
ANET A.Ş Yönetim Kurulu 
Başkanı Nuri Cengiz kazanılan 
bayrağı Büyükşehir Belediyesi 
Deniz ve Kıyı Yönetimi Şube 
Müdürlüğü yetkilileriyle birlikte 
göndere çekti.Antalya’nın dün-
yanın en güzel kenti olduğunu, 
bu güzelliği korumak için de 
çalıştıklarını söyleyen Nuri 

Cengiz, “Uluslararası standart 
anlamı taşıyan Mavi Bayrakları 
bu yılda plajlarımızda göndere 
çektik. Bunun sevincini yaşı-
yoruz. Mavi Bayrak, sağlıklı 
yüzme suyu, güvenli bir plaj 
ortamı,engelli hizmetleri ve kul-
lanıcılar için donanımı garanti 
eden bir kalite belgesidir. Sarısu 
Plajı Antalya’nın en güzel plaj-
larından bir tanesidir ve burası 
Antalya Büyükşehir Belediye-
si’nin sağladığı imkanlar ile bu 
ödülü almaya hak kazanmıştır” 
diye konuştu. 

SARISUANTALYA HALKININDIR 
Son dönemde Sarısu Mesire 
Alanı’nda yaşanan gelişmelere 
de değinen ANET A.Ş Başkanı 
Nuri Cengiz, şunları söyledi: 
“Sarısu Antalya halkınındır 
ve halkının kalmalıdır.Kaza-
nılan Mavi Bayrak, bu plajın 
kıyılarının temizliğini, piknik 
alanlarında ziyaretçilerin daha 
uygun ve konforlu ortamlarda 
vakit geçirebilmeleri anlamında 
Büyükşehir Belediyesi ola-
rak uluslararası bir standardı 
gözettiğimizin bir göstergesidir. 
Plajlarımızın, denizimizin, do-
ğamızın ve çevremizin sürdürü-
lebilir bir anlayışla korunarak, 
burada ticari bir mantıktan öteye 
halkın kullanımında kalmasını 
sağlanmalı.Plajlar halkındır hal-
kın kalmalıdır. Bütün sıkıntılara 
rağmen özellikle Sarısu Plajı’n-
da,Muhittin Böcek Başkanı-
mızın destekleriyledaha ileriye 
götürecek, halkın kullanımında 
kalmasını sağlayacak sosyal 
belediyecilik anlayışını sürekli 
kılacak çalışmalara devam ede-
ceğiz.” n DHA 

Sarısu Halk Plajı’na 
Mavi Bayrak çekildi 

Manavgat Belediyesi Kent 
Tiyatrosu, yeni dönem oyuncu 
başvurularının ardından açılış 
toplantısıyla yeni döneme mer-
haba dedi. Toplantıya, Manavgat 
Belediye Başkanı Niyazi Nefi 
Kara, MAKET Genel Sanat 
Yönetmeni Kosta Kortidis ve 
tiyatrocular katıldı.Kortidis, yeni 
döneme dair şunları söyledi: 
“Manavgat Kent Tiyatrosu, yeni 
dönemle birlikte kurumsal bir 
yapıya doğru hızla yol almaya 
başladı. Türk Tiyatrosu adına 
başkanıma çok teşekkür ediyo-
rum. Manavgat, tiyatro ve sanat 
noktasında çok şey hak eden bir 
kent. Sayın Başkanımızla birlikte 

Uluslararası Tiyatro Ödülleri’n-
de 100.Yıl Cumhuriyet Özel 
Ödülü’nü Manavgat kazandı. Bir 
repertuar oluşturarak, Manavgat 
seyircisine ve Türk Tiyatrosuna 
hizmet etmek istiyoruz.”

KENT TİYATROSU MÜJDESİ
Manavgat Belediye Başkanı 
Niyazi Nefi Kara, kent tiyatrosu 
kuracaklarını ve Manavgat’ta 
tiyatroyu sürekli hale getirecekle-
rini söyledi. Başkan Kara, “Cum-
huriyet 100. Yıl Özel Ödülü’nü 
sizler adına aldım. Sürekli eğitim 
veren, yeni sanatçılar yetiştiren 
bir tiyatromuz olsun istiyoruz. 
Manavgat’ın beldelerinde dahi 
tiyatro oyunlarını sergileyecek 

bir tiyatromuz olsun istiyoruz. 
Tarihinde kendi ayakları üzerinde 
duran en eski tiyatrosu Side’de. 

Bu topraklarda yaşayanların 
kültürünü, tarihini yansıtmak isti-
yoruz. Çocuklarımızı konservatu-
varlara hazırlamak için bir karar 
aldık. Kent tiyatromuzu önümüz-
deki dönemde meclis kararıyla 
geçireceğiz. Manavgat tiyatroyla, 
sanatla, kültürle anılsın istiyoruz. 
Bunun için her şeyimiz var.” 
ifadelerini kullandı. n BÜLTEN/
MANAVGAT BELEDİYESİ 

MANAVGAT KENT TİYATROSU
BÜYÜMEYE DEVAM EDİYOR
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Günlerdir, so-
kak hayvanları 
ile ilgili yasa 

tasarısı gündemimizde. 
Tasarının, özellikle sokak 
hayvanlarının öldürülme-
sini öngören ve ‘ötenazi’ 
olarak adlandırılan bölü-
mü toplumun büyük bir 
kesimi tarafından tepki ile 
karşılandı. Kamu vicdanı, 
tasarıyı kabul etmiyor. 
Ancak buna karşılık AKP 
iktidarı, “ben bildiğimi 
okurum” havasından geri 
durmuyor. Korkarım ki, 
komisyondan geçen tasarı 
bütün tepkilere rağmen 
genel kuruldan geçecek ve 
yasalaşacak.

Daha önceki yazıla-
rımda da belirtmiştim. 
1789’da insan hakları 
evrensel beyannamesi ile 
hukuki zeminini bulan 
insan hakları kavramı, 
insanlığın ilerlemesi ile an-
lam genişlemesine uğradı. 
Bugün gelinen noktada 
‘kadın’ hakları, ‘engelli’ 
hakları, ‘çocuk’ hakları 
gibi insan merkezli hak 
tanımlamaları da yetersiz 
kalmaya başladı. Çünkü 
karşımızda, insanın da 
bir parçası olduğu çevre 
ve bu çevre içerisinde 
yaşayan canlı türleri var. 
Nasıl ki insan hakları 
kavramı, başlangıçta ‘ya-
şam’ hakkını savunarak 
gündeme geldiyse, bugün 
genişleyen ‘hak’ kavra-
mı da doğadaki türlerin 
yaşam hakkını savunmak-
la başlıyor. 1789 İnsan 
hakları bildirgesinin birinci 
maddesinde yer alan 
“İnsanlar, haklar bakımın-
dan özgür ve eşit doğar 
ve yaşarlar” cümlesini, 
“canlılar, haklar bakımın-
dan özgür ve eşit doğar-
lar” biçiminde güncelleme 
zamanı gitgide yaklaşıyor, 

ki uygarlık ilerlemesi içe-
risinde olması gereken 
de bu.

Bu nedenle soruyo-
rum.

Siz kimsiniz ki, bir 
canlının yaşam hakkını 
elinden alma hakkını 
kendinizde buluyorsu-
nuz!

Gelelim kelime oyun-
larına.

Sokak hayvanlarına 
‘ötenazi’den bahsediliyor. 

Ötenazi, artık tıbben 
yapılabilecek bir şey 
kalmamış düzeyde hasta 
olan bir insanın, kendi 
iradesi ile yaşamına son 
vermesidir. Burada kritik 
yer, ötenazi kararının, 
hasta olan kişi tarafından 
verilmesi yani bir iradenin 
ortaya konmasıdır. Bir 
irade ortaya konuluyorsa, 
orada bilinç vardır. Ötena-
zi talep eden hasta, kendi 
bilinci ile buna karar 
vermelidir. 

Diğer yandan, ötenazi 
bazı Avrupa ülkelerinde 
ve ABD’de bazı eyaletler-
de serbesttir. Türkiye’de 
ise yasaktır. Şayet bir 
doktor ötenazi uygulama-
sı yaparsa, kasıtlı adam 
öldürmek suçundan 
yargılanır.

Bu nedenle soruyorum.
Siz kimsiniz ki, ötena-

zinin yasak olduğu bir 
ülkede, ötenazi için karar 
verme yeterliliğinde olma-
yan bir canlı için ötenazi 
kararını alma hakkını 
kendinizde buluyorsunuz!

Olması gereken, in-
sanların işgal ettiği 
doğalarında, tüm canlı 
türlerinin yaşam hakkına 
sahip olduğu ve bir arada 
yaşamanın koşullarının 
üretilmesi gerekliliğidir. 

Bu değil de, kolay yol-
dan ‘ötenazi’ adı altında 
sokak hayvanları cina-
yetlerinin önün açılması, 
önümüzdeki yıllarda 
‘barbarlık’ olarak adlandı-
rılacaktır.

Gelecek kuşaklar adına 
şu soruyu sormak gereki-
yor.

Siz kimsiniz!

ALİ TAŞ

Siz kimsiniz!

Yangın, saat 18.00 sıra-
larında Kepez ilçesine 
bağlı Ünsal Mahallesi 
5134 sokak üzerinde 

bulunan gecekondunun bahçesin-
de meydana geldi. Gecekondunun 
bahçesinde bulunan geri dönüşüm 
malzemeleri birden alev aldı. 
Dumanların ve alevlerin yüksel-
diğini gören çevredeki vatan-

daşlar durumu hemen 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ne bildirdi. İhbarla 
bölgeye çok sayıda itfaiye, sağlık 
ve polis ekipleri sevk edildi. 
Gecekondunun bahçesinde başla-
yan yangın, yanında bulunan ve 
yabancı uyruklu kişilerin yaşadığı 
diğer 2 gecekonduya da sıçradı. 
İtfaiye ekipleri, diğer gecekondu-
lara da sıçrayan yangını yaklaşık 

1 saatlik çalışmanın ardından 
kontrol altına aldı. Yangında 1 
gecekondu tamamen küle döner-
ken, diğer 2 gecekondu da maddi 
hasar meydana geldi. Yangında 
evde bulunan ve isimleri öğreni-
lemeyen 2 çocuk ise dumandan 
etkilenerek hastaneye kaldırıldı.

EVLERİMİZİ YAKMIŞLAR
Yangında küle dönen gecekon-

duda yaşayan Ali Karagün, “11 
yıldan beri burada oturuyorum, 
ikamet ediyorum. Otogara gittik 
geldik, baktık evlerimizi kundak-
lamışlar. Evlerimizi yakmışlar. 
Yani bu insanlık mı, bu insanlık 
mı? Evimizi kundaklıyorlar, 
haberimiz yok” dedi.Emniyet 
ekipleri yangının çıkış sebebini 
araştırıyor. n DHA

KUNDAKLAMA 
ŞÜPHESİ
ANTALYA’da bir gecekonduda çıkan yangın, çev-
redeki diğer evlere de sıçradı. 2 çocuk dumandan 
etkilenirken, yangının başladığı gecekondu tama-
men küle döndü. Gecekonduda oturan Ali Karagün, 
11 yıldır yaşadığı evinin kundaklandığını öne sürdü.

ANTALYA-Korkuteli yolu 
Tahtalıbeli mevkisinde İsa 
Çoban yönetimindeki 45 L 
0433 plakalı kargo yüklü 
kamyon, aynı yönde giden 
Mehmet G’nin kullandığı 07 
MBL 32 plakalı otomobil ve 
Erkan K. idaresindeki 34 BJ 
578 plakalı tıra çarptı.İhbar 
üzerine olay yerine 112 acil 
sağlık, itfaiye ve jandarma 
ekipleri sevk edildi.

OLAY YERİNDE ÖLDÜ 
Ekipler, kamyon sürücüsü İsa 
Çoban’ın yaşamını yitirdiğini 
belirledi. Yapılan incelemenin 
ardından Çoban’ın cena-
zesi morga kaldırıldı.Ağır 
yaralanan otomobil sürücüsü 

Mehmet G. (61) ise Antal-
ya Şehir Hastanesi’ne sevk 
edildi.Kazayla ilgili soruştur-
ma devam ediyor.Öte yandan 
kaza anı karşı yönden gelen 

başka bir aracın araç kame-
rasına yansıdı. Görüntüde, 
kamyonun otomobile ve tıra 
çarptığı anlar görülüyor.
 n DHA-AA

ÖNCE OTOMOBİLE 
SONRA TIRA ÇARPTI
Tahtalıbeli mevkisinde İsa Çoban yönetimindeki kargo yüklü kamyon, 
Mehmet G’nin kullandığı otomobil ve Erkan K. idaresindeki tıra çarptı. 
Ekipler, kamyon sürücüsü İsa Çoban’ın yaşamını yitirdiğini belirledi.

SULAMA KANALINA 
UÇTU: 1 ÖLÜ, 
4 YARALI

Manavgat ilçesinde otomo-
bilin sulama kanalına devril-
mesi sonucu 1 kişi hayatını 
kaybetti, 4 kişi yaralandı.Me-
tin İşgören (73) yönetimindeki 
33 RZ 429 plakalı otomobil, 
D-400 kara yolu Aşağı Işıklar 
Mahallesi mevkisinde sulama 
kanalına devrildi.İhbar üzerine 

kaza yerine 112 Acil Sağlık, 
itfaiye ve jandarma ekipleri 
sevk edildi.

Kazada, sürücü ile eşi M.İ, 
kızı A.Y.D, torunları İ.D. ve 
A.Z.D. yaralandı.Yaralılardan 
sürücü İşgören, kaldırıldığı 
hastanede müdahaleye rağ-
men kurtarılamadı.  n İHA ANTALYA’da yalnız yaşayan emekli 

profesör Refik Özkan, evinde ölü bulundu.
Olay, Konyaaltı ilçesine bağlı Öğretmenev-
leri Mahallesi 914 sokak üzerinde bulunan 
apartmanın 3’üncü katındaki dairede mey-
dana geldi. Daireden uzun süre kimsenin 
çıkmadığını fark eden apartmanın kapıcısı, 
durumu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne bildirdi. 
İhbarla bölgeye polis ve sağlık ekipleri sevk 
edildi. Kapıyı açıp içeri giren ekipler, evde 
yalnız yaşayan emekli profesör Refik Öz-
kan’ın hayatını kaybettiğini belirledi. Olay 
yeri inceleme ekipleri ve savcının çalışma-
sının ardından emekli profesörün cenazesi 
otopsisi yapılmak üzere Antalya Adli Tıp 
Kurumu Morgu’na kaldırıldı. n DHA

Refik Özkan ölü bulundu

Manavgat ilçesinde seyir halindeyken alev 
alan minibüs kullanılamaz hale geldi.Kızı-
lağaç Mahallesi Yemişlisu mevkisi D-400 
kara yolunda seyreden minibüsün motor kıs-
mında başlayan alev kısa sürede aracı sardı.
Sürücünün minibüsü kenara çekerek yardım 
istemesi üzerine bölgeye itfaiye ekipleri sevk 
edildi.Otluk alana da sıçrayan yangın ekip-
lerin müdahalesiyle söndürüldü.Yangında, 
minibüs kullanılamaz hale geldi. n AA

MİNİBÜS ALEV ALDI 



4 GÜNDEM>>15 Temmuz 2024 PAZARTESI

Örtü altı tarımın 
başkenti Antalya’da 
küresel ısınma 
etkisini gözle görülür 
şekilde gösteriyor. 

Kış aylarında yetersiz kar yağması 
ve ilkbaharda beklenen yağmurun 
düşmemesinden sonra yazın da 
aşırı sıcaklıklar yaşandı.  Bölgenin 
uzun yıllar ortalama sıcaklığı 24 
derece iken, 2024 Haziran ayı 28.2 
derece olarak ölçüldü. Üst üste 
meydana gelen bu aşırı durumların 
sonucunda bir çok doğal kaynak 
kurumaya yüz tuttu. 

KURŞUNLU ŞELALESİ CILIZ 
AKIYOR 
Dünyaca ünlü Kurşunlu Şelale-
si, Antalya’nın en önemli doğal 
turistik noktalarından biri ola-
rak biliniyor. Ancak şelaleye su 
taşıyan dere, yaşanan kuraklık ile 

birlikte kurumaya yüz tuttu. Su 
kaynağının kuruması şelalenin 
çekiciliğini ve ekosistemini ciddi 
şekilde tehdit etmeye başladı. 
Derenin kuruyamaya yüz tutması 
ile birlikte şelaleden akan suda 
azalma gözlendi. 

KÖPRÜNÜN ZEMİNİ GÖRÜNDÜ 
Çiftçilerin sulama kaynağı olan 
Aksu Çayı’nda da ciddi bir su 
kaybı yaşıyor. Akarsuyun debi-
sindeki azalmadan dolayı köprü 
ayaklarındaki beton zemininin 
ortaya çıkması durumun ciddiyeti-
ni gözler önüne serdi. 
Aksu Çayı, bölgedeki tarımsal fa-
aliyetler için hayati önem taşıdığı 
ve kuruması durumunda çiftçilerin 
üretim yapmasını zorlaştıracağı 
ifade edildi. Çiftçiler, su sıkıntısı-
nın devam etmesi halinde mahsul-
lerinin zarar göreceğinden endişe 
ediyor.

ÇİFTÇİNİN KURAKLIK ENDİŞESİ 
Aksu Üretici Birliği ve Kent 
Konseyi Başkanı Turan Şahin, 
“Antalya, Türkiye’nin önemli 
tarım bölgelerinden biridir. Ancak 
su kaynaklarının kuruması, bölge-
deki tarımsal üretimi ciddi şekilde 
tehdit etmeye başladı.  

Çiftçiler, su kaynaklarının 
azalmasıyla birlikte ürünlerini 
sulamakta zorlanıyor. Bu durum, 
ürün verimliliğini düşürerek 
ekonomik kayıplara yol açabilir. 
Ayrıca, kuraklığın devam etmesi 
halinde, bölgedeki tarımsal üretim 
tamamen durma noktasına gele-
bilir. Bölgedeki su kaynaklarının 
korunması ve kurumanın önlen-
mesi için çeşitli tedbirler alınması 
gerekir. Özellikle, su tasarrufu ve 
suyun etkin kullanımı konusunda 
farkındalık yaratılmasını istiyo-
ruz” dedi. 

PLANLI SULAMA YAPILMALI 
Kundu Mahallesi Muhtarı Ali Çift-
çioğlu ise su olmamasından dolayı 
mahallede çiftçilerin mağdur ol-
duğunu dile getirdi. Çiftçioğlu, 
“Eskiden Aksu çayından sulama 
kanalına su verilmesini istiyoruz. 
Çiftçilerimiz mağdur oldu. Gelen 
su yetersiz. Böyle giderse ürünle-
rimizde ciddi anlamda kayıp yaşa-
nacak” dedi. Atilla Çakır, “Bundan 
10 yıl önce su diye bir sorunumuz 
yoktu. Şimdi artık her gün suya 
nasıl ulaşacağımızı konuşuyoruz. 
İklim değişikliği ile birlikte yağmur 
yağmıyor. Su altı suları çekiliyor. 
Hepimizin daha dikkatli olarak, 
tasarruf yapması gerekir. Salma 
su dönemi bitmelidir, daha planlı 
programlı bir sulama sistemine 
geçilmelidir” sözlerine yer verdi.  
n ERTUĞRUL GÜN/ÖZEL 
HABER 

TARIMSAL ÜRETIM BÜYÜK TEHLIKE ALTINDA

AKSU ÇAYI 
KURUYOR 
Küresel ısınmanın su kaynakları üzerindeki etkisi ar-
tarak sürüyor. Antalya’nın önemli su kaynaklarından 
Aksu Çayı da kurumaya yüz tuttu. Aksu Üretici Birliği 
ve Kent Konseyi Başkanı Turan Şahin, “Kuraklık sürer-
se tarımsal üretim durma noktasına gelebilir.” dedi

Antalya’da kent merkezine yakın 
çeşmelerde damacana, 5 litrelik 
plastik şişe veya büyük kovalara 
su doldurmak için sıraya girenler, 
uzun kuyruk oluşturdu. Yakın 
bölgede oturanlar günlük ihtiyacı 
kadar su alırken, bazıları aracıyla, 
bisikletiyle çeşmeye gelip kova 
ve şişeleri doldurduktan sonra 
suyu evine götürdü. Bazıları 
meyve yıkayıp, kaynak çevresin-
de piknik yaparken bazıları da 
serinlemek için suya girip, aktığı 
yerde vakit geçirdi.

BOYALI TABELA DEĞİŞTİRİLDİ
Konyaaltı ilçesine bağlı Hurma 
Mahallesi’nde Değirmen Önü 
olarak bilinen kaynaktan su dol-
duranlar ise belediye tarafından 
yıllardır asılı olan ‘Belediyemiz 
tarafından bu su kaynağında 
yaptırılan analiz sonucunda 
koliform bakterisine rastlanmış-
tır. İçme suyu olarak tüketilmesi 
uygun değildir’ yazılı uyarı 
tabelasına aldırış etmedi. Uyarı 
yazısındaki ‘tüketilmesi’ yazısı 
ile bakteri parametresini belirten 
alanın sarı boyayla kapatıldığı, 
büyük harflerle belirtilen ‘uygun 
değildir’ ibaresinin de zemin 
rengi olan bilinmeyen kişilerce 
beyaza boyanmasının ardından su 
dolduranların artmasıyla tabela 
değiştirildi.

ESCHERİCHİA COLİ, KOLİFORM 
TESPİT EDİLDİ
Sudaki bakteri nedeniyle tüketi-
minin uygun olmadığı belirtilen 
yeni tabela asan belediye ekipleri, 
alana girişi bahçe teli ile kapatıp, 
telin üzerine dikenli tel çekti. 

Kaynaktan numune alan ekipler, 
suyun yeniden analizini gerçek-
leştirdi. Analizde 100 mililitrede 
1 kob (koloni oluşturan birim) 
escherichia coli, 59 kob koliform 
bakterisi tespit edildi.

TEL KESİLİP, YENİ GİRİŞ YAPILDI
Uyarı tabelasının yenilenmesi, 
4 Haziran’da alınan numuneyle 
bakteri varlığı sürdüğünün belir-
lenmesi ve önlem amacıyla di-
kenli tel ile çevrilmesine rağmen 
vatandaşlar su almaya devam etti. 
Bahçe telini kesip alana giriş için 
yeni kapı oluşturanlar, pet şişelere 
su doldurup evine götürmeyi 
sürdürdü. Mahalleli, yıllardır 
içme suyu olarak kullandıkları 
kaynaktan akan suyun sağlıklı 
olduğuna inandıklarını savundu. 
Kaynaktaki bakteri varlığına 
inanmayanlar ‘alanın satılacağı’, 
‘su firmalarının daha fazla kazanç 
için uydurduğu’, ‘çevredeki 
apartman sakinlerinin kaynaktaki 
yoğunluktan şikayetçi olması’ 
gibi nedenlerle suyun sağlığa 
zararlı olduğu yönünde algı oluş-

turulmaya çalışıldığını gerekçe 
gösterdi.

BAKTERİ VARLIĞINA
İNANMIYORLAR
Mahallelilerden Mustafa Erde-
mir, geçmişte kaynaktaki sudan 
içme suyu ihtiyacını karşıladı-
ğını anlattı. Bakteri uyarısının 
ardından kaynaktan su alma-
dığını belirten Erdemir, “Halk 
buradan su almaya devam ediyor. 
Sorduğumda ‘30 yıldır buradan 
su içiyoruz. Bir şey olmadı’ 
diyorlar. Bazıları bunun rant için 
yapıldığı kanaatinde. Buranın 
birisine verileceği düşüncesiyle 
uyarıya inanmıyor. Bakteri tespit 
edildiyse sağlığımız için belirti-
len uyarıya uymamız gerektiğini 
düşünüyorum” dedi.

HALSİZLİK, İSHAL, KUSMA, ATEŞ
Gıda Mühendisleri Odası Antalya 
Şube Başkanı Ali Manavoğlu da 
Sağlık Bakanlığı yönetmeliğine 
göre içme suyunun uygunluğunu 
belirleyen parametrelerden bah-
setti. Kaynak sularında mikrobi-
yal tehlikeye rastlanabileceğini 
vurgulayan Manavoğlu, “Kaynak 
sularındaki bazı analizlerde 

koliform ve ecoli bakterisi karşı-
mıza çıkabiliyor. Bunlar dışkı ve 
toprak kaynaklı hastalık yapıcı 
etkiye sahip mikroorganizmalar. 
Özellikle bağışıklık sistemi düşük 
kişilerde, çocuklarda, kemoterapi 
görmüş ve organ nakli olmuş 
kişilerin daha dikkatli olması 
gerekiyor. Bu mikroorganizmalar 
halsizlik, ishal, kusma, ateş gibi 
belirtilere, ilerleyen dönemlerde 
kanlı ishale neden olabilir” diye 
konuştu.

‘TÜKETİCİ BAZI ZEHİRLENMELER 
YAŞIYOR’
Kaynaktaki analiz sonucunda 100 
mililitrede 1 kob (koloni oluş-
turan birim) escherichia coli, 59 
kob koliform bakterisi tespit edil-
diğini anımsatan Manavoğlu, “Bu 
bakterilerin suda hiç bulunmama-
sı gerekiyor. 100 mililitrede 1 kob 
escherichia coli miktarı az gibi 
görünse de günde 2 litre su içilse 
20 bakteri almış oluyorsunuz. 
Koliform bakteri de 59 adet tespit 
edilmiş. Sıfır olması gereken üst 
seviyede mikroorganizma varlığı 
bulunuyor. Tüketicinin dikkat 
etmesi lazım. Aslında tüketici 
bazı zehirlenmeler yaşıyor ama 
‘güneş, klima çarptı’, ‘Uyurken 
üzerimi örtmedim’, ‘çok terledim, 
soğuk su içtim’ gibi düşüncelerle 
fark etmiyor. Suda bulaşı olma 
ihtimali çok yüksek. Plastik 
şişeler tek sefer kullanıma uygun. 
Onların içerisine su koyup tekrar 
tekrar tükettiğimizde plastik 
malzemenin içerisinden bulaşma 
ve kaynak suyundan bulaşan 
mikroorganizmadan dolayı hasta 
olabiliriz” dedi. n DHA

TELLERİ KESİP
SU ALIYORLAR

ÖLÜM TEHLIKESINE ALDIRMIYORLAR

ANTALYA’da yol kenarındaki kaynakta bakteri olduğu uyarı-
sına rağmen su dolduranların artmasıyla belediye ekipleri, 
alanı bahçe teliyle çevreledi. Kaynaktaki bakteri varlığına 
inanmayanlar, alanı çevreleyen telin bir bölümünü kesip, 
pet şişelere doldurdukları suyu götürmeye devam etti.

ANTALYA’NIN Aksu 
ilçesinde yeni açılan yolun 
ortasında kalan aydınlatma 
direği sürücülerin kabusu oldu. 
Aksu ilçesi Barbaros Mahalle-
si’nde Aksu Vali Ertokuş Bey 
Anadolu İmam Hatip Lisesi 
ile PTT arasına mevcut imar 
planına göre 2016 yılında Aksu 
Belediyesi tarafından yeni yol 
açıldı. Yolun açılmasının ardın-
dan ilgili kurum yol üzerinde 
aydınlatma çalışması yaptı. 
Çalışma kapsamında dikilen 
aydınlatma direklerinden ba-
zıları lisenin duvarının hemen 
yanına dikilirken bir tanesi de 
yolun içerisinde kaldı.

BİRİNİN ÖLMESİ Mİ GEREK?
 Zaman zaman kazaların yaşan-
dığı direk kaldırılmayınca konu 
CİMER’eşikayet edildi. Cevap 
yazısında sorumlu kurumun 
özel elektrik dağıtım şirketi 

olduğu ifade edildi. Başvuru-
nun üzerinden 1 aydan fazla 
geçmesine rağmen aydınlat-
ma direğinin kaldırılmadığı 
görüldü. Vatandaşlar yaşanan 
kazaları örnek göstererek, “kal-
dırılması için illa birisinin can 
mı vermesi gerekir?” sorusunu 
sordu.

ACİLEN KALDIRILMALI 
Vatandaşlar her gün yüzlerce 
sürücü tarafından kullanı-
lan yoldaki olası kazaları 
önlemek için direğin bir an 
önce kaldırılmasını talep etti. 
Güzergahın özellikle Aksu’nun 
meşhur köftesini yemek için il 
dışından ve şehir merkezinden 
gelen sürücüler tarafından sık 
kullanıldığına değinen vatan-
daşlar, direğin kaldırılmaması 
durumunda kaza yaşanmasının 
an meselesi olduklarını ifade 
ettiler. n ERTUĞRUL GÜN 

KAZAYA DAVETİYE

GAZIPAŞA ilçesinde İçişleri 
Bakanlığı kararnamesiyle Şan-
lıurfa’da Karaköprü Kayma-
kamlığı’na atanan Kaymakam 
Orhan Altun onuruna veda 
yemeği düzenlendi.Yemek 
programına Kaymakam Orhan 
Altun ve eşi Bedriye Altun, 
İlçe Belediye Başkan Vekili 
Cumhur Uğur, Cumhuriyet 
Başsavcısı Tarık Korkmaz, 
Sulh Hukuk Hakimi Merve 
Çelik Korkmaz, belediye baş-
kan yardımcıları, şehit aileleri 
ve gaziler, kurum müdürleri, 
sivil toplum kuruluşlarının 

temsilcileri, mahalle muhtarla-
rı ve basın mensupları katıldı.
Kaymakam Altun, “Gazipaşa 
ilçemizde görev yaptığımız 
süre içerisinde ihtiyaç duyulan 
ve çözüm bekleyen birçok 
sorunu çözmeye çalıştık. Göre-
vim süresince benden yardım-
larını esirgemeyen başta sayın 
valimiz, ilimiz milletvekilleri-
miz, ilçe belediye başkanı ve 
yöneticileri, kurum müdürleri-
miz, sivil toplum kuruluşları, 
şehit, gazilerimiz ve aileleri, 
hemşerilerime şükranlarımı 
sunuyorum” dedi. n DHA 

Kaymakam Altun 
veda yemeği verdi

MANAVGAT’TA meydana 
gelen trafik kazaları içerisinde 
motosikletlerin karıştığı kaza-
ların yüzde 80’lere ulaşması 
Manavgat Emniyetini harekete 
geçirdi. Rutin yapılan moto-
siklet denetimlerine Manavgat 
Emniyet Müdürlüğü Trafik 
Denetleme Büro Amirliği ekip-
lerinin yanı sıra diğer birimlerin 
de katılımıyla şok motosiklet 
denetimleri eklendi. 

Hisar Caddesinde gerçek-
leştirilen ve geç saatlere kadar 
devam eden şok denetimde 
yüzlerce motosiklet ve sürü-
cüsü denetlenirken 100’den 
fazla motosiklet ve motosiklet 

sürücüsüne para ve puan cezası 
uygulandı. Yapılan denetimler-
de başta kask ve sürücü belgesi 
olmak üzere eksikler kontrol 
edilirken çok sayıda motosiklet 
bağlanarak yediemin otoparkı-
na çekildi. 

Manavgat Emniyet Mü-
dürlüğü yetkilileri motosiklet 
kazalarının önüne geçilebilme-
si amacıyla şok denetimlerin 
aralıksız sürdürüleceğini, bu 
konuda kimsenin gözünün 
yaşına bakılmayacağını dile 
getirdiler. Trafik ekipleri kas-
kını takan ve eksiği olmayan 
motosiklet sürücülerine de 
teşekkür etti.  n IHA 

KAZALAR ARTINCA
DENETİM SIKLAŞTI
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Turizmin başkenti Antalya’da 
DHMİ çalışanlarının hak-
larını aramak için başlattığı 
“İnisiyatif Almadan Çalış-
ma” (İAÇ) eylemi devam 

ediyor. Eyleme bağlı olarak hem hava 
trafiğinde hem de havalimanı içerisin-
deki işlerde ciddi derecelerde gecikme-
ler yaşanıyor.  Antalya’dan İstanbul’a 2 
saat gecikme ile hareket edebilen CHP 
Antalya Milletvekili Sururi Çorabatır 
da bu duruma isyan etti. TÜRSAB 
Başdanışmanı Hamit Kuk ise konuyu 
gündeme getirdiği için Çorabatır’a 
teşekkür etti. 

1 MİLYON EURO ZARAR 
Hava Trafik Kontrolörleri ve Diğer 
Ulaştırma Çalışanları Sendikası (HTK-
SEN), Devlet Hava Meydanları İşletme-
si (DHMİ) çalışanları haklarını aramak 
için başlattığı “İnisiyatif Almadan 
Çalışma” (İAÇ) eylemini sürdürüyor. 
Türkiye genelinde hava trafik kontro-
lörlerinin katıldığı bu eylem, özellikle 
Antalya Havalimanı’nda krize neden 
oldu. Gerçekleştirilen eylem nedeni ile 
bazı firmalarda yaşanan gecikmelerden 
dolayı zararın bir milyon euroyu geçtiği 
ifade edildi. Yapılan inisiyatif almadan 
çalışma eylemleri ek yakıt maliyetine 
ve ciddi zaman kaybına neden oluyor. 
Antalya Havalimanında yaşanılan duru-
ma bir tepki CHP Antalya Milletvekili 
Sururi Çorabatır’dan geldi. Antalya’dan 

İstanbul’a 2 saat gecikme ile hareket 
eden Çorabatır, adeta isyan etti. 

ÇORABATIR İSYAN ETTİ
 Turizmci olan ve geçmişte AKTOB 
Başkanlığı yapan Çorabatır, “Antal-
ya’dan İstanbul Sabiha Gökçen Ha-
valimanı’na uçuş saatim 13:20 idi. İlk 
gecikme 14:05, ikinci gecikme 14:20 
oldu. 14:40’da uçağın kapı kapatması, 
10 dk taxi ile doğu pistine varış ve 24 
dk kalkış için sıra bekledik. Kalkış 
saatimiz 15:14’ü buldu. Neredeyse 2 
saatlik bir gecikme ve bizden sonra 
doğu pistinde kalkış sırasında bekleyen 
16 uçak. Elbette daha fazlası olduğunu 
da görüyor ve biliyoruz! Şimdi soruyo-
rum:Sivil Havacılık Genel Müdürlüğü, 
askeri pistin kullanımı için hazırladığı 
rapor gibi Doğu Pisti için de bir rapor 
düzenleyecek mi?DHMİ, hava trafik 
kontrollerinin inisiyatif almaları için 
talep ve hak ettikleri maaşları için yasa 
teklifinden komisyon aşamasında geri 
çektikleri maddeyi tekrar gündeme 
alacak mı?” dedi.

HAVAYOLUNA GÜVEN AZALIYOR 
Sahip olunan en güzel şeyin zaman 

olduğunu dile getiren Çorabatır, tepki-
lerine şöyle devam etti: “Geri getire-
mediğimiz, yerine koyamadığımız bir 
değer. Zaman kaybederken aslında, bu 
zamanı sevdiklerimizden, sağlığımız-
dan, işimizden, kendi geleceğimizden 
çalıyoruz. Kimsenin bu değeri bizden 
çalmaya hakkı yok! Havayolu taşıma-
cılığında genelde her şeyin zamanında 
gerçekleşeceğine olan inancımızla 
planlarımızı yapıyoruz. Burada yaşanan 
zaman kayıpları havayolu taşımacılığı-
na olan güveni de azaltacak, insanları 
planlarına sadık kalabilecekleri başka 
alternatiflere yönlendirecek.Ne yazık ki 
son dönemde tüm havayollarının zama-
nında kalkış iniş saatlerindeki yüzdelik 
oranında vahim düşmeler vardır. Bu 
gecikmeler havayollarının hem imajına 
hem müşteri memnuniyetine ve ekono-
mik kayıplara neden olmakta. Bu sorun 
artık sadece birkaç şehrin değil bütün 
ülkenin sorunu haline geldi.  Ancak, 
planlamasını çok uzun süre önce yapan 
insanların şu anda başka alternatifleri 
yoktur ve bu plana sadık kalınamaması 
genel anlamda başta turizm olmak üzere 
birçok sektörü olumsuz etkilemektedir. 

İlgili kişi ve kurumları daha duyarlı 
olmaya ve sorumluluklarını yerine 
getirmeye çağırıyorum hem de hiç vakit 
geçirmeksizin.”

HAMİT KUK’TAN TEŞEKKÜR 
TÜRSAB Başdanışmanı Hamit Kuk 
ise, Antalya havalimanının eziyet haline 
geldiğini ifade ederek, Antalya’ya gelen 
milyonlarca turistin iyi anılarla şehirden 
ayrılmadığını ifade etti. KUK, “DHMİ, 
hava trafik kontrollerinin inisiyatif 
almaları için talep ve hak ettikleri 
maaşları için yasa teklifinden komisyon 
aşamasında geri çektikleri maddeyi 
tekrar gündeme alacak mı?Bu konuyu 
gündeme taşıdığı için Sayın vekilime 
teşekkür ediyorum, onun yasadıklarını 
birebir yaşayan birisi olarak gerçekten 
çok kızgınım.Sadece bizler değil, bu 
sıkıntıları Antalya’mıza gelen milyon-
larca turistte yaşıyor ve dönüşlerinde 
hiçte iyi anılarla buradan ayrılmıyorlar.
Antalyalı turizmciler bu sıkıntıları 
biliyor ve görüyor olmalarına rağmen 
kimseden ses çıkmazken her geçen gün 
sıkıntılar katlanarak artmaya devam 
ediyor” dedi. n ERTUĞRUL GÜN 

HAVALİMANI GREVİ
VEKİLİ DE GECİKTİRDİ
DHMİ çalışanlarının hak aramak için başlattığı "İnisiyatif Almadan Çalışma" eylemi nedeniyle 
uçuşlardaki aksamalar devam ediyor. CHP Antalya Milletvekili Sururi Çorabatır’ın uçağı da  2 saat 
gecikti. Eylem yapanlara seslenen Çorabatır, “Kimsenin zamanını çalmaya hakkınız yok” dedi. 

ANTALYA’DA sağlık turizminde 
gösterilen başarıya Türkiye’de ilk 
kez yapılan organ nakilleriyle büyük 
katkı sunan Akdeniz Üniversitesi bu 
katkısını sürdürüyor.   Akdeniz Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Özlenen 
Özkan Akdeniz Üniversitesi olarak 
sağlık turizmini geliştirmeye yönelik 
projelere öncelik verdiklerini söyledi. 

EN ÇOK RUS HASTALAR GELDİ 
 Akdeniz Üniversitesi hastanesine 
hem yurt dışından hem Türkiye’nin 
birçok yerinden hastanın tedavi 
olmak için geldiğinin altını çizen 
Özlenen Özkan, 2024 yılının ilk 6 
ayında 62 ülkeden bin 760 vatandaşın 
tedavi edildiğini belirtti. Özkan, “İlk 
altı ayda 22 milyon TL’nin üzerinde 
gelir elde ettik, geçen seneyi geçe-
ceğimizi varsayıyoruz. Bu anlamda 
hedefimiz daha da yüksek, 120 - 150 

- 200 milyon TL neden olmasın, 
hedefimiz bu sayıları artırmak. En 
çok gelen hastalar Rusya, Ukrayna, 
Azerbaycan, Kazakistan, Almanya ve 
İngiltere’den. En çok hizmet veri-
len branşlar ise onkoloji, onkolojik 
cerrahi, plastik cerrahi, kadın doğum 
ve göz hastalıkları. Akdeniz Üniver-
sitesi’nin çok ciddi bir alt yapısı var, 
hiçbir hastayı tedavi edemeyiz diye 
göndermedik. Akdeniz Üniversitesi 
referans bir üniversite. Hastalarımıza 
aynı zamanda bir memnuniyet anketi 
yapıyoruz, memnuniyet konusunda da 
hiçbir sıkıntı yok” diye konuştu. 

 ÖNEMLİ GELİR SAĞLANIYOR 
 Bir dönem borçlarıyla anılan Akde-
niz Üniversitesi Hastanesi’nin Türki-
ye’de borcu olmayan birkaç hastane 
arasına girdiğine dikkat çeken Prof. 
Dr. Özlenen Özkan, 4 senede elde et-

tikleri 42 buçuk milyon gelirin hasta-
ne bütçesine ciddi bir katkı sunduğu-
nu ifade etti. Özkan, şöyle devam etti: 
“42 buçuk milyon gelir, bütçemize de 
ciddi bir katkı sağlıyor. Çünkü devlete 
yük değil, SGK ile hiçbir alakası yok, 
sıcak para. Aldığımız malzemeleri 
sıcak parayla hemen o an da alıyo-
ruz, vadeli almaktansa uygun fiyatta 
oluyor. Aynı zamanda sağlık turizmi 
hastası uzun süre kalan hasta ve tek 
başına gelmiyor. Ev tutuyorlar ya da 
bir otelde kalıyorlar, taksi kullanı-
yorlar, restoranlarda yemek yiyorlar, 
alışveriş yapıyorlar, sadece otele girip 
çıkan turistler gibi değil, çok ciddi bir 
katkısı oluyor ve buraya parası olan 
zengin hasta geliyor. Devlete yükü 
yok ve birçok yerde de ekstra katkısı 
oluyor. Turizm masasından biraz daha 
farklı, maddi olarak daha ciddi katkısı 
olduğunu görüyorum.” n İHA 

ÜNİVERSİTEDEN  
TURİZME KATKI  
Akdeniz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Özlenen Özkan, “Akdeniz Üniversite-
si Hastanesi, 2024 yılının ilk 6 ayında 62 ülkeden bin 760 yabancı hastanın 
tedavisini sağlayarak sağlık turizminden 22 milyon gelir elde etti” dedi

KÜLTÜR ve Turizm Ba-
kanı Mehmet Nuri Ersoy,  
bakanlık olarak her alanda 
farklı çalışma yürüttük-
lerini belirtti. Ersoy, ülke 
turizmindeki hedeflere 
ulaşılması ve turizmin 12 
aya yayılması için proje ve 
yatırımları sürdürdüklerini 
de vurguladı. Kültür ve 
Turizm Bakanlığı verileri-
ne göre yılın ilk 5 ayında 
Türkiye'de 17 milyon 809 
bin 78 ziyaretçinin ağır-
landığını hatırlatan Ersoy, 
"Turizm rakamlarını takip 
ediyoruz. 31 Temmuz'da 
kesin rakamları Türkiye 
İstatistik Kurumu (TÜİK) 
açıklayacak. Kesin veriler-
le daha iyi yorum yapma 
şansımız var. Ama ilk 5 ay-
lık rakamlara baktığımızda 
yabancı turist sayısında 
yüzde 14 civarında artış 
görüyoruz. Haziranda da 
büyüme devam ediyor. 31 
Temmuz'da daha kesin ve-

riler üzerine konuşacağız 
ama ilk rakamlara baktı-
ğımız zaman 60 milyon 
ziyaretçi ve 60 milyar 
dolar hedefimize sadığız." 
diye konuştu.

GECE MÜZECİLİĞİ 
ÖNEMLİ 
Antalya gibi kentlerde 
gündüz hava sıcaklıkla-
rının oldukça yükseldi-
ğine işaret eden Ersoy, 
şu değerlendirmelerde 
bulundu:”Öyle durum-
larda turist doğal olarak 
deniz kıyısından çıkmak 
istemiyor. Otelde kalmak 
istiyor. Gün batımından 
sonra gece belli saatte, 
havalar biraz serinledikten 
sonra turisti çıkarabiliyor-
sunuz. Gece Müzeciliği ile 
turistlere çıkabilecekleri, 
gezebilecekleri bir ortam 
yarattık. Şehir merkezle-
rinde olan, yoğun ziyaretçi 

alan noktalarda bu çalışma 
başlatıldı. Başarıyla da 
sürüyor. Uygulamada 
gerek gördükçe belli 
düzenlemeler, değişiklikler 
yapılıyor. Ama şu anda biz 
de çok memnuniyet alı-
yoruz. Özellikle esnaftan 
alıyoruz. Çünkü turistin 
otelden dışarı çıkması, gün 
batımından sonra buraları 
gezme şansı var. Zaten 15 
Haziran-15 Eylül gibi ağır-
lıklı olarak sezonun yoğun 
olduğu dönemde yapılan 
bir çalışma. Gece Müze-
ciliği’nin turizm gelirinin 
tabana yayılması açısından 
bir faydası var. Ayrıca 
gördüğüm kadarıyla sosyal 
medyada da çok yoğun 
gece müzeciliği fotoğraf-
ları paylaşılmaya başlan-
mış. Çünkü antik şehrin 
gündüz görünümü ve gece 
görünümü çok farklı. Bu 
da ayrı bir ziyaret vesilesi 
oluşturuyor.” n AA

ERSOY: HEDEFİMİZE 
DOĞRU İLERLİYORUZ

ANTALYA Ticaret ve Sanayi Odası 
(ATSO) Başkanı Ali Bahar, turizmde 
faaliyet gösteren küçük aile işlet-
melerinin ‘Basit Konaklama Turizm 
Belgesi’ alabilmesi için Kültür ve 
Turizm Bakanlığı’ndan ek süre istedi. 
Belediyeler tarafından 28 Temmuz 
2021 tarihinden önce tanzim edilen ve 
konaklama tesisi hüviyetindeki iş yeri 
açma ruhsatına sahip işletmelerin ba-
kanlığa başvurarak Basit Konaklama 
Turizm İşletme Belgesi alma zorun-
luluğu getirildiğini kaydeden Başkan 
Bahar, sözlerini şöyle sürdürdü;
“Belediyeden alınmış iş yeri açma ve 
çalışma ruhsatı ile faaliyette bulunan 
belediye belgeli oteller ismi ile anılan 
ve çoğunluğu küçük aile işletmeleri 
olan otellerimiz büyük sorun yaşa-
maktadır. Aslında belediye iş yeri 
açma ruhsatında pansiyon, ev pansi-
yonculuğu veya otel yazan işletmeler 
bugüne kadar konaklama hizmeti 
verebiliyorken, Kültür ve Turizm 
Bakanlığı’nca tüm konaklama sektö-
rünü kendi kaydı ve yönetimi altına 
alınmasını amaçlayan bir düzenleme 
getirildi.”

MUHATAPLARINA ULAŞMADI
Basit Konaklama Turizm Belgesi baş-
vurularında konunun muhataplarına 
ulaşmadığını gördüklerini ifade eden 
Başkan Bahar, “Birçok iletişim aracı 
kullanılarak duyurulmuş olan uygula-
ma muhataplarına ulaşmamış, belgeyi 
almaları için gereken süre maalesef 
kaçırılmıştır. Aile işletmeleri niteli-
ğindeki küçük küçük otellerimizin 
ruhsatları bu günlerde belediyelerce 
iptal edilmekte ve Kültür ve Turizm 
Bakanlığı belgesi olmadığından iş 
yerleri kapatma tehlikesiyle karşı 
karşıya kalmaktadırö dedi. Ali Bahar, 
Kültür ve Turizm Bakanlığı’nın bu 
önemli konuda gerekli düzenlemeleri 
yaparak, küçük aile işletmelerine des-
tek olmasını umut ettiklerini belirtti. 
n BÜLTEN/ATSO

Ali Bahar’dan 
ek süre talebi
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Bazı yolların dönüşü olmasın is-
tersiniz. Selge, bir başka adıyla 
Altınkaya da öyle bir yer işte. 
Bugün, bu kasvetli zamanların 

tam ortasında sizi doğa ve tarihle bir 
olan insanın taşla yazdığı bir şiire kulak 
vermeye davet ediyorum…
Selge, Antalya’nın Manavgat ilçesinde, 
Köprülü Kanyon Milli Parkı sınırların-
da, Torosların koynunda, kartal yuvasını 
andıran taşlarla bezeli bir masal ülkesi. 
Serik-Taşağıl yolundan Köprüçay’ı takip 
ederek Beşkonak’a, oradan da Roma 
döneminden kalma tarihi taş köprüyü 
geçerek kıvrıla kıvrıla tırmanan yaklaşık 
6 kilometrelik bir yoldan Selge’ye ulaşı-
yoruz. Antik zamanların görkemli kenti 
Selge, zamanla yerel halkın ‘Zerk’ adını 
verdiği bir köye dönüşmüş. 

ADAM KAYALARIN KENTİNDE
Anadolu’da zenginliği çok az bilinen uy-
garlıklardan biri olan Psidia’nın sınırları 
içerisinde kalan Selge’nin bilinen tarihi 
yaklaşık 4 bin yıl geriye gidiyor. Pers, 
Helen, Roma, Bizans, Selçuklu dönem-
lerini yaşayan Selge’nin bugünkü sakin-
leri Yörük-Türkmenler; keçi çobanlığı 
ve geçimlik tarımla uğraşıyor. Tarihi 
kaynaklara göre Selgeliler her zaman 
savaşçı ve kavgacı bir ruha sahip olmuş. 
Sahip olduğu zor coğrafyanın bunda bir 
etkisi var mı bilinmez ama bir zamanlar 
burada yaşayan yüzbinlerce insan, canlı 
hayvan; zamanı durdurarak sanki hepsi 
birden taş kesilmiş gibi. Bu yüzden Sel-
ge’nin bir adı da; ‘Adam kayalar.’ 

ZENGİNLİK KAYNAĞI OLAN BİTKİLER
Bugün milli park sınırları içerisinde 
bulunan Selge ve civardaki köylerde 
şifalı bitki toplayıcılığı oldukça yaygın. 
Yöreye özgü kekik türleri, şalba, defne 
ve benzeri bitkiler halkın geçimine katkı 
sağlıyor. Aslına bakılırsa bu bitki zengin-
liği binlerce yıl önce de zeytin ve üzümle 
birlikte yerli halkın en önemli zenginlik 
kaynaklarından biriymiş. Oldukça koru-
naklı bir yerde, 1250 metreye ulaşan bir 
rakımda kurulmuş olsa da Selge pek çok 
kez saldırıya uğrayan bir kent olmuş. 
Zig-zaglar çizerek yükselen yoldan 
Selge’ye girerken bizi sağda solda adam 
kayalar karşılıyor. Vadinin güneybatı 
yönünde belki de dünyanın en güzel 
Akdeniz servisi ormanlar yer alıyor. 
Kocayemişler, zeytinler, pırnallar ve 
kermes meşelerine ardıç ve koca sedirler 
eşlik ediyor yol boyunca. Antik dönem-
den kaldığı sanılan teraslanmış büyüklü 
küçüklü araziler bugün de köylüler tara-
fından tarım amaçlı kullanılıyor. 

‘HARABELERİ Mİ GEZECEKSİNİZ?’
Antik kentin kalıntılarının üzerine kurul-
muş olan Zerk köyünün girişinde kısa bir 
mola veriyoruz. Yanımızda beliren yaşlı 
bir teyzeyle selamlaşıyoruz. “Harabeleri 
mi gezeceksiniz?” diye soruyor. Sezon 
dışı bir zaman olduğu için ortalık-
ta kimsecikler yok. Köyün sokakları 
birkaç sığır, kediler ve tavuklara kalmış. 
Bir de ev önlerinde güneşlenen, gelip 
geçen gezginleri meraklı gözlerle süzen 
yaşlılar. Yaşlı kadına kenti gezeceğimizi 
söylüyoruz. “Ben götüreyim sizi ister-
seniz, benim de işim yok hem, dolaşmış 
olurum azıcık” diyor. 
Adının Emine Bahar olduğunu söyleye-
rek önümüze düşüyor. 64 yaşındaymış. 
Oldukça cana yakın ve konuşkan bir 
Yörük kadını olan Emine Bahar ile bir 
yandan yürüyor, bir yandan da koyu bir 
sohbetin içine dalıyoruz…

1974’TE GELİN GELDİM BU KÖYE
Bu köye vadinin biraz daha kuzeyindeki 
Ballıbucak köyünden gelin gelmiş. “24 
Eylül 1974’te gelin geldim ben” diye dün 
gibi hatırlıyor o günü. Biri kız 5 çocuk 
doğurmuş bu taşlar ülkesinde. Dağ taş 
dolanmış, keçi güdüp çakal armudu top-
lamış, taşlı tarlada buğday ekip, taşların 
arasından çıkan sudan içmiş. Ay batmış 
gün doğmuş, devran dönmüş durmuş, 
yıllar yılları kovalamış, çocuklar büyü-

müş, gurbetin yolunu tutmuş. 
Dağın koynundaki Selge’ye bir iki ziya-
retçi gelmeye başlamış yavaş yavaş. Bir, 
iki, üç... Gelenleri gruplar izlemiş, Toros-
ların koynundaki bu saklı cennet yavaş 
yavaş keşfedilmeye başlamış. Binlerce 
yıllık uykudan silkinip uyanmış Selge. 
Bir zamanlar Romalı askerlerin narala-
rıyla inleyen Stadion’da buğday yetiştirip 
tavuklarını yemleyen, soğan sarımsak 
dikip, keçi otlatan, tiyatro kulisinde sığır 
besleyen Zerkliler, ziyaretçilerin artma-
sıyla birlikte sıkışıp kaldıkları bu taşların 
arasından sızan umudu sıcacık bir ekmek 
birlikte bölüşüp yemeye başlamışlar. 
Köylü kadınlar başlarındaki yazmaya, 
yastığındaki dantele ilgi gösterilince örüp 
satmaya başlamışlar. Adamlar da çitlem-
bik ağacından kaşık yontup satmış. 

KUM BONCUKLARINDAN OYA 
“Önce kum boncuklarında oya örmeye 
başladık” diyor Emine Bahar, “ardından 
el yapımı tahta kaşıklar, danteller, bilek-
likler, kolyeler, çoraplar, yazmalar sattık 
gelen misafirlere. Hatta halı kilim bile 
getirip sattığımız oldu. Emme hindi bişey 
galmadı gayrı” diye anlatıyor o günleri. 
Önceleri Zerk’te biraz sıkılmış Emine 
Bahar, bu taşlı dağlar ona hoyrat gelmiş. 
Biraz da yabancılık çekmiş, gelin geldiği 
bu köyde. Gidip gidip taşlara, bulutla-
ra söylenmiş, derdini. Bir ara hastalık 

musallat olmuş başına. Yerinde duramaz, 
durduğu yerde oturamaz olmuş. Afa-
kanlar basmış ruhunu. Canı çıkacak gibi 
olup durmuş sabah akşam. “Nahıl etmeli, 
ne yapmalı?” diye dönüp dururken, 
sırtına bir çanta alıp turistleri gezdiren 
rehberleri gözlemeye başlamış. Çoluk 
çocuk anfi tiyatronun önünde Oluk 
Köprü ve Zerk tiyatrosunun kartpostal-
larını satarken, çoğunluğu Almanlardan 
oluşan turistlerin konuştuklarına kulak 
kabartmış epeyce bir. Binlerce soru 
dinleyip, binlerce yanıta tanıklık etmiş 
gözü kulağı. 
Son duyduğu sorunun yanıtını kendi 
verir olmuş bir gün...

İŞTE BURASI KRAL ÇEŞMESİ, 
BURASI TAPINAK…
Artık elini sırtındaki naylon çantanın 
arkasında birleştirip yokuş başındaki 
evinde yola düşerek bu taşların arasında 
turist gezdirmeye başlamış Emine Bahar. 
“Burası kral çeşmesi, burası cavea, bura-
sı agora, burası tiyatro, burası nekropol, 
burası tapınak, işte burası da Bizans 
kilisesi…”
Turistleri gezdirdikçe, taşlara bastıkça, 
toprakta soluklandıkça, Bozburun’un 
kah karlı kah turuncu kah mor tepelerine 
baktıkça, çakal armutlarının gölgesinde 
dinlenip, asmaların altında çayını içtikçe 
kendine gelmiş. Yaşam sonsuz bir yol-

culukmuş meğer. Durursa, yoldan çıkar, 
ölürmüş insan! 

CANIM ÇIKACAK GİBİ OLUYOM
“Ben böyle çıkıp dolaşmazsam canım 
çıkacak gibi oluyom. Gene şöyle bir 
iki insanla konuşunca, buraları gezince 
gönlümü eğliyom” diye dertleşerek 
yürüyoruz taşlar ülkesinde. 15- 20 yıldır 
Zerk’e gelenlere rehberlik edip, sırtın-
daki bohçasından çıkardığı el örgüsü 
çorapları, oyalı yazmaları, kolyeleri, 
bileklikleri satıyor. Kalabalığa karışmayı 
pek sevmiyor. Gönlü alamadığı birinin 
yanına yanaşmıyor. Ekmek derdi bir 
yana, daha çok gönül derdi onunkisi. 
Köyde küçük bir bakkal dükkânı çalıştı-
ran kocası epeyce bir süredir hastalıkla 
boğuşuyormuş.  

KULAKTAN DUYDUKLARIMLA ÖĞRENDİM
“Ben öyle, kulaktan duyduklarımla öğ-
rendim” dediği Almancasıyla, taşlara ya-
zılan tarihin sayfalarını çevirip Selge’yi 
anlatıyor. Az çok İngilizce de biliyor, 
bu taşları anlatacak kadar. Her sarnıcın 
sesini, her taşın tınısını, her zerrenin 
öyküsünü ruhuna işlemiş. 
Küçük bir taşı alıp yerde uzanan duvar-
daki kartal kabartmasının üzerine tutu-
yor; “burada başı varmış ama kopmuş. 
İşte bu da başı oldu!” diyor. 
Sanki bir büyücü gibi, taşa can veriyor, 
kartal rölyefi birazdan havalanıp uçup 
gidecek gibi bu yalçın kayaların üstünde-
ki kentten. 

TARİH ONA, O TARİHE KARIŞMIŞ… 
Selge’de yüzey araştırmaları dışında 
henüz arkeolojik bir kazı yapılmamış. 
Kanyonlar, ormanlar ve nehirlerle çevrili 
bu muhteşem vadiye bakan bir şato gibi 
binlerce yılık sırlarıyla birlikte zamana 
direnen bu kentten ayrılmadan önce bizi 
evine davet ediyor Emine Bahar. Yolda, 
tiyatroya bakan yamaçta çantasını çıkarı-
yor, içinden el örgüsü kışlık çoraplardan 
alıyoruz birer tane. Bilgeliği tevazu ile 
harmanlayan Emine Bahar, Torosların 
koynundaki binlerce yıllık bu tarihi ken-
tin taşına, toprağına karışmış. Bu tarih de 
ona karışmış, sır olmuş, gören gözlere…
Kuşlardan kalan birkaç mor üzüm salkı-
mı koyuyor küçük bir bisküvi kutusuna. 
Salkımlarda ‘kuş yenikleri’ dolu. Kuşlar 
yemişse mutlaka çok lezzetlidir, meşe-
lere sarılmış asmalardan koparılan bu 
salkımlar…
Ah Emine teyze! Ah taşların suretine 
düşen yüzü kara gönlü ak Yörük. Ya ben 
geçmeseydim bu taşlar ülkesinden, ya da 
sen düşmeseydin bu zaman denizine…   
n YUSUF YAVUZ 

AĞLASUN AY ŞAFAĞI
Hasan Hüseyin Korkmazgil, Ağlasun Ay Şafağı isimli nehir şiirinde Selge’yi şöyle anlatıyor: Şu dağın yama-
cındaydılar, şurada. Evleri yontma taştandı, nakıştandı. Geyikli dağla birlikte gülüp güneşe, geyikli dağla 
birlikte girerlerdi geceye. Lacivert bir yorgan gece, kurda, kuşa böceğe… Belki de gitmediler, şarkılaştılar

“Varlıktan da usandım, yokluktan da... 
Düşünene düşünceme çok, düşünme-
yene hiç bir şey yok...”
Bu coğrafya insanı ya Veli, ya da deli 
yapar… Düşüncesini bir ipe dizip tes-
pih gibi halkın eline tutuşturana Veli, 
tespih taneleri gibi ortalığa saçana da 
deli derler... Her ikisinin ortasında 
durana ise halk filozofu...
Gazipaşa’nın dağ yollarından ulaşı-
lan Gevenes köyü, bölgedeki renkli 
yerleşimlerden biri. Yeni adı Esenpınar 
olan orman köyünün iki ucunda iki 
ayrı anıtsal çeşme dikkatimizi çeki-
yor. Biri köyün batı ucunda, diğeri ise 
doğusunda. Köyün girişinde, ulu bir 
çınar ağacının yanı başındaki çeşmede 
adeta antik çağ filozoflarından birinin 
ağzından çıkmış ve giderek anonimleş-
miş bir söz gibi duran özlü söz yazılı: 
“Düşünene düşünceme çok, düşünme-
yene hiçbir şey yok.”
Bu sözü köy halkı çeşmenin üzerindeki 
duvara yazmış. Yanında da sözün sahi-
binin adı yazılı: Kozak Fatma.

YOKTAN DA BIKTIM VARDAN DA
Köyün doğusundaki çeşmede ise bir 
başka halk filozofunun sözleri var: 

“Yoktan da bıktım, vardan da…”
Varlığın da yokluğun da aslında insanı 
bıktıracak yanları olduğunu özetleyen 
bu sözlerin sahibinin de ‘Nurullah Kızı’ 
olduğu yazılı.  Asıl adının Ayşe Uysal 
olduğunu öğrendiğimiz köylü kadının 
hikâyesini sorduğumuzda köylüler 
kısaca şöyle özetliyor: 
Nurullah kızı yeni gelinken yoksul-
luk içindeymiş. Bir kazana ihtiyacı 
olduğunda hep komşularından istiyor, 
işini görünce de iade ediyormuş. Ancak 
yokluk bu ya, kazanı olan komşu 

ve hızım akrabalar bazen gönülsüz 
davranınca bir türlü Nurullah Kızı’na 
sıra gelmiyormuş. “Kazanı filancaya 
verdim, daha gelmedi” sözlerini çok 
duyan Nurullah Kızı, bir gün kendisine 
bir kazan alıp kimseye muhtaç olma-
mayı kafasına koymuş. Sonunda bu 
isteğini de yerine getirmiş ve bir kazan 
sahibi olmuş. Ancak bu kez de sahibi 
olduğu kazanı başkalarına vermeye 
kıyamaz, verdiğinde ise geri alamaz 
olmuş. Hem yokluğunda hem de varlı-
ğında bir türlü huzur vermeyen kazanın 

başına oturup, “Yokdan da usandım, 
vardan da…” diye söylenince bu söz 
köyde giderek yayılmış ve günümüze 
kadar ulaşmış. 

DÜŞÜNMEYENE HİÇBİR ŞEY YOK 
Geveneslilerin Kozak Fatma diye andığı 
düşünür kadının “Düşünene düşünceme 
çok, düşünmeyene hiçbir şey yok” söz-

lerini neden söylediği, bir hikâyesi olup 
olmadığını öğrenme fırsatımız olmadı. 
Ancak bunun öyküsünü bilenler buradan 
paylaşırsa sözlü kültürün toplumsal hafı-
zaya yer eden bu kıymetli ayrıntılarını da 
kayıt altına almış oluruz. 
Dağ, yayla, ova ve sahil… Torosların 
inişli çıkışlı coğrafyasında binlerce 
yılın biriktirdiği bir sözlü kültür hafı-
zası saklı. Bir çeşme başına, bir duvar 
dibine, bir cami avlusuna, bir çınar 
altına, bir yol üstü kayasına kazınan 
ve coğrafyanın hafızasına kaydolan 

bu değerler zamanla binlerce öykü, 
destan, şiir ve özdeyiş yaratarak yazılı 
olmayan sözlü kültür ırmağında akıp 
durdu. Coğrafya, üretim, kültür ve 
yaşam ilişkisi arasındaki güçlü bağların 
sürüp geldiği zamanların damıttığı bu 
zenginlik tüm dünyada olduğu gibi 
ülkemizde ve bölgemizde de dijital 
çağın anlık yaşamları arasında birer 
birer kayboluyor. 
Gazipaşa Gevenes köylüleri bu güçlü 
söz ırmağından tutup çıkardıkları iki 
çarpıcı örneği somutlaştırarak yalın 
birer anıta dönüştürmüşler. Bu güzel ça-
baları için emeği geçenleri kutluyoruz.
Okuryazar oranı ve yetiştirdiği eğitimli 
insan sayısı oldukça yüksek olan köyde 
bu farkındalığın yükselmesi, Aksu Köy 
Enstitüsü’nde eğitim alan çocukların 
geri dönmesiyle yükselmiş. 
n YUSUF YAVUZ 

GEVENES’İN FİLOZOFU
Geveneslilerin Kozak Fatma diye andığı düşünür kadının “Varlıktan da usandım, 
yokluktan da... Düşünene düşünceme çok, düşünmeyene hiç bir şey yok...” sözleri-
nin hikayesini araştırırken sözlü kültürde bir tarih yolculuğuna çıkma fırsatı bulduk. 
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Haber sitelerine ve sos-
yal medyaya yansıyan 
görüntüler sonrası An-
talyaspor taraftarları-
nın eleştirilerine hedef 
olan Alex De Souza’ya 

kulüp yönetimi de çok sert tepki gös-
terdi. “Şaşkınlık ve üzüntü ile gördük” 
ifadesi kullanılan ültimatom niteliğin-
deki kulüp açıklamasında, “Bundan 
sonra benzer görüntülerin yaşanmaması 
için tüm önlemleri alacağız” denildi. 
Tepkilere çok üzülen ve morali bozulan 
Alex’in, temsilcisini Antalya’ya çağır-
dığı ve ayrılmayı düşündüğü öğrenildi.
Sezon hazırlıklarını Burdur’da sürdü-
ren Antalyaspor’da, teknik direktör 
Alex de Souza ile yönetim arasında 
Fenerbahçe krizi çıktı.  Çok sayıda 
Fenerbahçe taraftarının kamp yapılan 
tesisteki güvenlik önlemlerini aşarak, 
kulübün efsanesi olan Brezilyalı çalış-
tırıcı ile hatıra fotoğrafı çektirip sarı 
lacivert forma imzalatmasına kırmızı 
beyazlı yönetim sert tepki gösterdi.

GÜVENLİK ZAFİYETİNDEN 
YARARLANIP İÇERİ GİRDİLER
 Taraftarlarının tepki üzerine sosyal 

medyadan bir açıklama yapan Antal-
yaspor yönetimi, şu ifadeleri kullandı: 
“Sosyal medyada, takımımızın Burdur 

kampı sırasında başka takım taraftar-
larının teknik direktörümüz Alex de 
Souza ile fotoğraf çektirip imza aldığı 
görüntülerini biz de yönetim kurulu 
olarak şaşkınlık ve üzüntü ile gördük. 
Hiç kimsenin alınmadığı antrenman 
sahasına, güvenlikten sorumlu kişile-
rin zafiyeti nedeniyle kulübümüzden 
izinsiz olarak bazı kişilerin alındığı 
tespit edilmiştir. Bu zafiyet ile ilgili 
gerekli girişimler kulübümüz tarafın-
dan yapılmıştır.

TARAFTARIMIZ TEPKİSİNDE HAKLI 
Takımımızın Burdur kampındaki sevk 
ve idaresinden sorumlu profesyonelle-
rimizin görüşü ve savunması alınmış, 
güvenliğin tam olarak sağlanması 
konusunda gerekli girişimler yapılmış, 
bundan sonra bir daha bu tür görüntü-
lerin yaşanmaması için sorumlu kim 
varsa en sert dille uyarılmıştır. Taraf-

tarımızın bu konudaki serzenişini haklı 
ve yerinde bir tepki olarak görüyor, 
aynı düşünceleri ve üzüntüleri paylaşı-
yoruz. Bundan sonra benzer görüntü-
lerin yaşanmaması için tüm önlemlerin 
alınacağını duyururuz.”

ALEX TEK TARAFLI FESHETME 
HAKKINA SAHİP
Antalyaspor Kulübü’nün bu açıklaması 
üzerine Alex de Souza’nın, temsilcisini 
apar topar Antalya’ya çağırdığı belirtil-
di. Brezilyalı çalıştırıcının 30 Mayıs’ta 
imzaladığı sözleşmede, “Transfer tah-
tası açılmazsa; tazminat ödemeden tek 
taraflı feshedebilir”’ maddesi bulunuyor. 
Alex’in temsilcisi ile kulüp yöneticileri 
arasında yapılacak görüşmelerde kriz 
çözülemediği takdirde ünlü teknik ada-
mın ayrılabileceği ifade edildi. 
n MURAT ŞENTÜRK 

ALEX, ANTALYASPOR’DAN 
AYRILMAYI DÜŞÜNÜYOR
Kırmızı beyazlı takımın kampında yaşanan görüntüler ortalığı karıştırdı. Brezilyalı teknik 
adam Alex De Souza’nın Burdur’daki kampa gelen sarı lacivertli taraftarlarla fotoğraf çektirip 
imza vermesi şok bir krize yol açtı. Alex’in takımdan ayrılmaya düşündüğü bile iddia edildi. 

SÜPER Lig ekiplerinden Antalyaspor, 
transfer tahtası kapalı olmasına rağmen 
kadrosuna takviyelerini sürdürüyor. 
Daha önce kaleci Kenan Piric ve orta 
saha oyuncusu Soner Dikmen ile ön 
sözleşme imzalayan Antalyaspor, üçün-
cü transferini duyurdu. Kırmızı beyazlı 
takım, bonservisi Belçika’nın Standard 
Liege takımında bulunan Malili kanat 
oyuncusu Moussa Djenepo’yu satın 
alma opsiyonuyla kiralık olarak kadro-
suna kattı. Atilla Vehbi Konuk Tesis-
leri’ndeki imza törenine Antalyaspor 
Başkanı Sinan Boztepe ve Başkan 
Vekili Deniz Ali Yeşil katıldı.

SİNAN BOZTEPE: GÜCÜMÜZÜ 
ARTIRACAK
Başkan Sinan Boztepe, bu senenin 
üçüncü imzasını Djenepo’ya attır-
maktan dolayı mutlu olduklarını dile 
getirerek, “Daha önce kalemizi Kenan 
Piric’e emanet ettik, orta sahamızı da 
Soner Dikmen ile güçlendirdik. Sol 
kanat oyuncusu olarak Türkiye’den ve 
Avrupa’dan birçok kulübün talip olduğu 
Moussa Djenepo ile anlaşmış bulun-
maktayız. Yeni sezonda özellikle hücum 

gücümüzü artıracağına inanıyoruz. 
Kendisi ile satın alma opsiyonu kulü-
bümüzde olmak üzere kiralık olarak 
anlaştık. Bu imzanın hem camiamıza 
hem de futbolcumuza hayırlı olmasını 
dileriz” dedi.

DENİZ ALİ YEŞİL: TRANSFERLERİMİZ 
DEVAM EDECEK
Başkan Vekili Deniz Ali Yeşil ise 
“Antalya dünyanın en güzel şehri 
ve Türkiye’nin pırlantası. Böyle bir 
şehre ve bu şehrin en büyük markası 
Antalyaspor’a yakışan futbolcularla 
takımımızı güçlendiriyoruz. Kiralık 
olarak anlaşmamıza rağmen uzun yıllar 
aramızda olmasını diliyoruz. Umuyoruz 
ki önümüzdeki sezon seyir zevki yük-
sek bir takımla taraftarımızın karşısında 
olacağız. Her iki tarafa da hayırlı olsun. 
Transferlerimiz devam edecek” diye 
konuştu.

MOUSSA DJENEPO: ÇOK MUTLU 
VE GURURLUYUM
Kırmızı-beyazlı ekipte 12 numaralı 
formayı giyecek olan Moussa Djenepo, 
Antalyaspor ailesinin bir parçası olmak-

tan mutlu olduğunu 
dile getirerek, “Ön-
celikle her şey için 
teşekkür ederim. 
Buraya geldiğimden 
beri her şey mükem-
meldi. Bu muhteşem 
kulübün bir parçası 
olduğum için çok 
mutlu ve gururlu-
yum. 
İnşallah bu sene 
elimden gelenin en 
iyisini yapacağım. 
Benim buraya gel-
meme yardımcı olan 
herkese teşekkür 
ederim” ifadelerini 
kullandı. n DHA 

n DHA 

Djenepo, kiralık olarak Antalya’da
Süper Lig ekiplerinden Antalyaspor, bonservisi Belçika’nın Standard Liege takımında bulunan 
Malili kanat oyuncusu Moussa Djenepo’yu satın alma opsiyonuyla kiralık olarak kadrosuna kattı.

YENİ sezon hazırlıklarını Burdur’da 
sürdüren Katar Yıldızlar Ligi takımla-
rından Al Khor hazırlık maçında Ispar-
ta 32 Spor’u 7-0 yendi.Burdur Mehmet 
Akif Ersoy Üniversitesi tesislerinde 
kamp yapan Katar Yıldızlar Ligi takım-
larından Al Khor ilk hazırlık maçında 
genç takım ağırlıklı bir kadroyla sahaya 
çıkan Isparta 32 Spor’u 7-0 yendi. 
Karşılaşmanın ilk yarısını 4-0 önde 
kapatan Katar ekibi ikinci yarıda 3 gol 
daha buldu. 29 Temmuz’a kadar Bur-
dur kampını sürdürecek Al Khor ikinci 
hazırlık maçında 18 Temmuz günü 
aynı tesiste kamp yapan Antalyaspor 
ile karşılaşacak. n DHA 

ISPARTA 7-0 YENİLDİ

Türkiye’nin en önemli spor destinasyon-
ları arasında yer alan Kemer’de organize 
edilen Korfbol U21 Dünya Şampiyonası 
sona erdi. Kemer Belediye Başkan Vekili 
Ali Rıza Akar’ın da katıldığı ödül törenin-
de dereceye giren takımlara ödülleri veril-
di. Göynük Mahallesi’ndeki Kemer Bele-
diyesi Göynük Atatürk Spor Salonu’nda 
Uluslararası Korfbol Federasyonu (IKF) 
tarafından organize edilen şampiyonaya, 
Türkiye’nin yanı sıra Belçika, Hollanda, 
Almanya, Çin, Hong Kong, Katalonya, 
Tayvan, Yeni Zelanda, Malezya, Avustral-
ya ve Hindistan katıldı. Türkiye’nin 9’ncu 
olduğu şampiyonada, Hollanda birinci, 
Belçika ikinci, Tayvan üçüncü oldu. Şam-
piyona sonrası düzenlenen ödül töreninde 
dereceye giren takımlara ödülleri verildi. 
Ödül törenine, Kemer Kaymakamı Ahmet 
Solmaz, Kemer Belediye Başkanı Veki-
li Ali Rıza Akar, Viking Oteller Sahibi 
Can Kobal, IKF Başkanı Gabi Kool, IKF 
Genel sekreteri JoanaFaria, IKF Yönetim 
Kurulu Üyesi JeorgeAlves, Türkiye Geliş-
mekte Olan Spor Branşları Federasyonu 
(TGOSBF) Başkan Vekili Mustafa Doğan, 
TGOSBF Genel sekreteri Sezai Sürücü, 
Antalya Gençlik Spor Şube Müdürü Bü-
lent Yurteri katıldı.  
n BÜLTEN/KEMER BELEDİYESİ 

KEMER’DE KORFBOL 
HEYECANI YAŞANDI 

SÜPER Lig’de tarihinde ilk kez bu 
sezon mücadele edecek Bodrum Futbol 
Kulübü hazırlıklarını Topuk Yaylası’nda 
sürdürürken, oynadığı ilk özel maçı 1-0 
kazandı. Geçen sezon Süper Lig’e veda 
eden Fatih Karagümrük’le karşı karşıya 
gelen yeşil-beyazlılar 48’inci dakika-
da Tunahan’ın golüyle galip gelmesini 
başardı.Teknik direktör İsmet Taşdemir; 
Diogo, Ali, Üzeyir, İsmail, Omar, Musah, 
Samet, Enes, Pedro, Dimitrov, Gökdeniz 
ilk 11’ile maça başladı. İkinci yarıda ise 
Taşdemir bütün oyuncularına şans verdi. 
Öte yandan Bodrum FK, 22 yaşındaki 
oyuncusu Halil İbrahim Sevinç’i Sarı-
yer’e gönderdi. n DHA 

Bodrum FK’dan 
galibiyetli prova
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T
ürkiye Balkanlar 
üzerinden gelen serin 
hava dalgası ve daha 
sonrasında ise Ka-
radeniz üzerinden 
gelen yağış dalgasıyla 

birlikte biraz da olsa serinlemenin 
keyfini çıkardı.Bir süredir aşırı sıcak 
havalarla mücadele eden turizm 
kenti Antalya ise bu kez de Afrika 
üzerinden gelen yeni bir sıcak hava 
dalgasının etkisi altına girecek.  

40 DERECEYİ AŞACAK 
Hafta boyunca hava sıcaklıklarının 
40 derecenin üzerine çıkacağını tah-
min ediliyor. Antalya’da yaz ayla-
rının kavurucu sıcaklıkları, özel-
likle temmuz ve ağustos aylarında 
kendini gösteriyor. Yeni sıcak hava 
dalgası ile birlikte nem oranı de 
yüzde 80’lerde olması bekleniyor. 
Kent hem sıcak havanın hem de 
aşırı nemin altında kalacak. Antal-
ya’da bugün ise hava sıcaklığının 

en yüksek 38 en düşük 32 derece 
olması bekleniyor. Nem oranı ise 
yüzde 79 seviyesinde olacak. Deniz 
suyu sıcaklığı ise 30 olarak tahmin 
ediliyor.  
UZMANLARDAN UYARI 
Uzmanlar, özellikle kalp ve tansiyon 
hastası kişilerin bu sıcak dalgasın-
dan olumsuz etkilenebileceğine 
dikkat çekti. Sağlık yetkilileri, 
güneş ışınlarının dik geldiği 10:00 
ile 16:00 saatleri arasında dışarı 

çıkılmaması konusunda uyarıda 
bulundu. Bu saatlerde dışarıda 
bulunmak zorunda kalanların ise 
mutlaka koruyucu önlemler alması 
gerektiği vurgulandı. Geniş şapka, 
güneş gözlüğü, açık renkli ve hafif 
kıyafetler tercih edilmeli ve güneş 
kremi kullanımı ihmal edilmemeli. 
Ayrıca, bol sıvı tüketiminin önemi 
de vurgulanıyor. Sıcak hava vücutta 
sıvı kaybına neden olduğundan, su 
tüketimi artırılmalı. 
n  ERTUĞRUL GÜN 

AFRİKA’DAN
SICAK GELDİ 

Aşırı sıcak havalarla mücadele eden turizm 
kenti Antalya bu kez de Afrika üzerinden gelen 
yeni bir sıcak hava dalgasının etkisine giriyor. 
Kentte hava sıcaklığının hafta boyunca 40 de-

recelerin üzerine çıkması bekleniyor. 

ANTALYA’DA etkili olan nem 
ve sıcak havadan dolayı sahillerde 
yoğunluk sürüyor.Hava sıcaklığı-
nın 35, deniz suyu sıcaklığının 30 
derece ölçüldüğü kentte, nem oranı 
yüzde 83 olarak kaydedildi.Sıcaktan 
ve nemden bunalanlar, Konyaaltı 
ve Lara sahillerinde denize girip 
serinlemeye çalıştı. 

Bazı tatilciler dalış ve kürek sörfü 
yaparken, bazıları da şezlonglara 
ve kumsala uzanarak güneşlenmeyi 
tercih etti.

Deniz kenarına kurdukları kamp 
sandalyelerinde oturanların yanı 
sıra birçok kişi parklardaki gölgelik 
alanlarda vakit geçirdi.
SAHİLDE SABAHLIYORLAR 
Konyaaltı Sahili akşamları da boş 
kalmadı. Sıcak havayı fırsat bilen 
vatandaşlar aileleriyle sahilde otura-

rak piknik yaptı. 
Bazı vatandaşlar sahilde voleybol ve 
futbol oynarken bazıları da bisiklet 

sürüp, yürüyüş yaptı. Motosikletli 
bir grup ise motosikletlerini sahi-
lin varyant kısmına çekip, denizi 

seyretti. Sahile gelenlerden bazıla-
rının çadırda, bazılarının serdikleri 
battaniyelerde uyumayı tercih ettiği 
görüldü.
GÜN DOĞUMUNU İZLİYORLAR 
Arkadaş grubuyla sahilde sabahla-
yan Hüseyin Gönen, “Sahile arka-
daşlarımızla sıcak havadan dolayı 
sabahlamaya geldik. Geceden geldik 
ve burada kaldık. Sabah denize 
girip, serinliyoruz. Sonrasında ise 
evimize gidiyoruz” dedi.Sahilde 
sabahlayıp denizin keyfini çıkar-
dıklarını belirten Sedat Aksoy, “5-6 
arkadaş akşamdan geldik ve burada 
sabahladık. Burası çok güzel. Gün 
doğumunu izleyerek denize giriyo-
ruz. Sıcaktan kurtulmanın çok güzel 
bir yolu, sahilde sabahlamak. Sonra-
sında denize girmek, paha biçilmez 
güzel” diye konuştu. n DHA

SABAH PLAJ 
	 	 						AKŞAM	OTEL

Antalya’da yüksek nemle birlikte etkili olan aşırı sıcaktan bunalan vatandaşlar ile tatilciler sahili akın ediyor. Gün-
düz denizin keyfini çıkaran kent sakinleri akşamları da kumların üzerine yataklarını sererek sahilde sabahlıyorlar

Konyaaltı Belediyesi Sokak Hayvanları 
Geçici Bakımevi ve Rehabilitasyon Mer-
kezi minik öğrenciler tarafından ziyaret 
ediliyor. Özel Antalya Sevinç Anaokulu 
öğrencilerini ağırlayan Konyaaltı Belediye-
si, minik öğrencilerin hayvanların 
karşılıksız sevgisini deneyim-
lediğini kaydetti. Konyaaltı 
Belediye Başkanı Cem 
Kotan ziyaret esnasın-
da çocuklarla birlikte 
merkezi gezdi ve hay-
vanları sevdi. Başkan 
Cem Kotan, “Çocuk-
larımızın gözlerindeki 
o sevgi ve merak, 
bizlere hayvanlarımızın 
ne kadar değerli olduğu-
nu bir kez daha hatırlattı” 
diye kaydetti.
DAHA İYİ BİR DÜNYA İÇİN
Öğrencilerin ziyaretinden dolayı 
büyük mutluluk duyduğunu kaydeden 
Başkan Kotan, “Minik öğrencilerimizin 
ziyareti beni çok mutlu etti. Merkezimizde 

sadece geçici barınma sağlamıyoruz, aynı 
zamanda hayvanlarımızın sağlık kontrolle-
ri ve rehabilitasyon süreçlerini de titizlikle 
yürütüyoruz. Amacımız, onları sağlıklı bir 

şekilde yeni yuvalarına kavuştur-
mak ve onlara sevgi dolu 

bir gelecek sunabilmek. 
Bir hayatı kurtarmak 

ve ona kalıcı bir 
yuva sağlamak, 
inanıyorum ki en 
büyük sevinç 
kaynağımız 
olacaktır. Sokak 
hayvanlarının 
bakımı ve ko-
runması, bizim 

için çok önemli 
bir görev. Bu konu-

da tüm Antalyalıların 
duyarlı olmasını ve 

desteğini bekliyoruz. Hep 
birlikte, daha iyi bir dünya için 

adım atmaya devam edelim” şeklinde ko-
nuştu. n BÜLTEN/ KONYAALTI BELEDİYESİ 

SAHİPLENME	ÇAĞRISI

ANTALYA’DA gelişi güzel 
park edilen elektrikli skuterler 
trafikte büyük tehlike oluştur-
maya devam ediyorAna arter-
lerde, bulvarlarda, kaldırımda 
sürülmesi yasak olan skuterlar-
le ilgili en önemli sorunlardan 
bir tanesi de kullanıcıların 
gelişigüzel park etmesi. Ana 
artellerde kullanılan skuterler 
kazalara neden olurken, kaldı-
rımlarla özellikle de yayaların 
yoğun olduğu yerlerde kulla-
nılan skuterler da tehlikelerin 
yaşanmasına neden oluyor. 
Muratpaşa ilçesi Dumlupınar 
Bulvarı Meltem üst geçidine 
kullanışı tarafından park edile-
rek terk edilen skuter  de sürü-
cüleri çilden çıkardı. Uzun süre 
üst geçit üzerinde kalan skuter 
daha sonra şirket görevlileri 
tarafından bölgeden uzaklaş-
tırıldı. Parklanmalara tepki 
gösteren Abdullah Taşköprü, 
“Bazen de kavşak dönüşlerine 
park ediyorlar. Buralar daha 
da tehlike oluyor. Sürücüler 
hem dönmekte zorlanıyor hem 
de trafiği aksatıyorlar. Bu tür 
kullanımlara bir önlem alınma-
sı gerekiyor.” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN 

SKUTER	İŞGALİ

KEPEZ Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz, Hacı Bektaş 
Veli Anadolu Kültür Vakfı’nın 
Muharrem ayı dolayısıyla 
Konuksever Cemevi’nde 
verdiği oruç açma lokmasına 
katıldı. Kocagöz, Muharrem 
ayı; paylaşmanın, şükretmenin, 
bereketin yanında Ehl-i Beyt 
muhabbeti olan tüm Müslü-
manlar açısından birçok ortak 
duyguyu ve acıyı barındırıyor. 
Peygamber Efendimizin torunu 
Hz. Hüseyin Efendimizle bir-
likte çoğu Ehl-i Beytten yetmiş 
iki Müslüman Kerbela’da şehit 
edildi. Hz Hüseyin ve Kerbela 
Şehitlerine Allah’tan rahmet 
diliyorum, ruhları şad olsun. 
Birlik. beraberliğimiz, kardeşli-
ğimiz daim olsun. Yas-ı Matem 
Muharrem ayında tutulan 
oruçlar, dağıtılan lokmalar Hak 
katında kabul olsun.” dedi. 
n BÜLTEN/KEPEZ 
BELEDİYESİ 

CANLARLA	
BULUŞTU	


